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UDI-historie 1994-2002 
 
Inleiding. 
 

Het 100-jarig bestaan komt eraan en de millenniumwisseling en wellicht nog veel meer 
ontwikkelingen binnen de vereniging. Voor wie het hebben meegemaakt een herkenning of 
herinnering, voor de ander een verrassing, iets nieuws, oh dat ook nog of wat leuk. Hoe dan ook we 
gaan verder in de historie al komen we steeds dichter bij het heden. Zover is het nog niet er zit nog 
30 jaar tussen en daar is nog zoveel gebeurd en gedaan, dus daar gaan we! 
 

Plezier er mee. 
 

1994_ 29 janauari, kinderdagverblijf Rozemarijke aan het Marijkeplein wordt geopend en drumband en 
majoretten verlenen hier hun medewerking aan.  
 

Op 12 februari de loopt de Mudband voor het eerst mee met Carnavalsoptocht. De Mudband? ja dit is de soort 
van opvolger van de Polderjongens uit de jaren 50. Omdat ik 20 jaar Mudband in een apart boekje van A tot Z 
heb beschreven zal ik zo af en toe wat meenemen in de geschiedenis van UDI en dus ook de oprichting van dit 
gelegenheidsorkest van UDI. Cursief wat k heb overgenomen uit mijn eigen geschrift; 

 

In 1993 Was het Teun Wageveld, coördinator  
optocht, die bij UDI aanklopte met de vraag of dat  
zij geen boerenkapel konden leveren voor de  
jaarlijkse carnavalsoptocht in Rozenburg. Bij  
vragen aan wat leden bleek al gauw dat er animo  
voor was. Bert Bus en toenmalig dirigent Bob  
Loggen kregen het voor elkaar om bladmuziek te  
verzorgen voor deze gelegenheid. Na wat  
repetities, die na afloop van de harmonie  
repetities werden gehouden was het 12 februari  
1994 zo ver dat de gelegenheidsband de straat op  
ging. Na wat speurwerk heb ik de volgende namen  
weten te achterhalen die bij dit eerste optreden meeliepen: 
Ad van Ham, Gerrit Degeling, Janine Schotel, Siem Quak, Theo Bailly, Leo Robbemond, Erik v/d berg, Rene 
Boertje, Laurens Boer, Arie van der Meer, Ina Kalter, Gerrit Lievaart, Bert Bus, Chrisla Boertje-Wageveld, Tom Jan 
van der Meer, Jan van Pelt, René Wigman en Wim Rietdijk. 
De naam van dit gelegenheidsbandje kwam spontaan op toen een oude overslagtrom van de drumband als 
grote trom voor deze gelegenheid uit de kast werd gehaald. In de glorietijd van deze trom stond er “Drumband 
Rozenburg” op het vel maar door het vele werk wat deze had moeten incasseren waren er her en der wat letters 
verdwenen. Creatief dat ze waren werd er MUDBAND van de overgebleven letters gemaakt, en deze naam is al 
die tijd overeind gebleven. Gekleed in boeren kiel, andere uitdossingen en een enkeling op klompen (sommige 
staat echt alles) werd dit eerste optreden door Rozenburg een feit. Een stralende zon en veel bekijks was ons deel 
en werd in de Rozenburgse Schakel beschreven als een spektakel, de carnavalsoptocht 1994 werd hier uiteraard 
mee bedoeld! 
 

Het onderhouden van de instrumenten is die de leden van de vereniging in bruikleen hebben blijkt soms de 
wensen over te laten. Enerzijds omdat er instrumenten die best lastig zijn te onderhouden maar ook dat leden 
er niets mee hebben of kunnen. Ook wat eraan moet gebeuren is voor sommige nogal iets dus is er in het 
bestuur aandacht voor en komen er in samenspraak met diverse bronnen per instrument een 
onderhoudsboekje. Op de bestuursvergadering van 27 april worden de concepten goed gekeurd en kunnen 
worden gedrukt en verspreid onder de leden van harmonie, drumband en leerlingen. Zo hoopt het bestuur de 
levensduur en de kosten van reparaties terug te dringen en de verantwoordelijkheid ook wat meer bij de leden 
neer te leggen.  
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Op 25 en 26 maart zijn de jaarlijkse uitvoeringsavonden die in het teken staan zoals de voorzitter in zijn 
voorwoord in het programmaboekje omschrijft als het met alle groepen binnen UDI het ‘samen’ te doen. Tevens 
haalt hij aan dat UDI dit jaar 95 jaar bestaat en dat de vereniging daar best wel trots op is! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Op 7 april bereikt ons het droeve bericht dat Jaap Mol plotseling is  
overleden. Jan v.d. Meer verwoordde het verlies in In Memoriam zo, 
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In de noemer serenades is op 1 april ons begeleidster en lid Ria en Siem Quak voor hun 25-jarige huwelijk door 
drumband en majorettes verrast en op 16 april door de harmonie bij de heer en mevrouw Brouwers voor hun 
60-jarige huwelijksfeest. Op 24 mei krijgen Teun en Nel v.d. Meer  
achter op hun erf een serenade voor hun 40 jaar huwelijks feest. 
 

Ook dit jaar spelen we op de uitvoering het na programma bij Dacapo  
in Giesenburg en wel op 9 april.  
 

30 april Koninginnedag, de gehele vereniging is op deze dag weer  
Actief met in de morgen de aubade, de mars naar het diensten 
Centrum en het spelen van wat marsen en een show van de  
majorettes. In de avond het concert onder de Koepel en de mars  
voor de lampionnen optocht.  
 

Ook de dodenherdenking op 4 mei wordt door de harmonie  
ondersteund met muziek. De aanwezige horen Ad van Ham de  
“last Post” spelen onder de Nederlands drie kleur.  
De 2 minuten stilte worden daarna verbroken door het Wilhelmus,  
waarna de kransen en bloemen worden gelegd bij met monument.  
 

Nog een paar data met optredens waar ik veder geen informatie  
van heb. Op 19 mei verlenen drumband en majorettes hun  
medewerking aan de mini vierdaagse te Hoogvliet. 
 

28 mei, concert Nationale Muziek dag met optreden in de Koepel na  
de sloop van de muziektent en drumband en majorettes doen mee  
aan festival bij de Somi Girls. 
 

Op het VPR-festival DruMa te Rockanje, 4 juni, doen de drumband  
en majorettes mee.  
 

In de bestuursvergadering van 6 juni lees ik dat er weer planner zijn  
voor een contact blad of bladje voor de vereniging na een gesprek  
met erevoorzitter Cor van t’ Hof. Men heeft het over een  
kwartaalblad waarvan de plannen op tafel liggen. De naamgeving ontbreekt nog die verzonnen mag worden 
door de leden. De winnaar krijgt een cadeaubon staat geschreven.  
 

 
28 mei, concert Nationale Muziek dag met optreden in de Koepel 
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Drie optredens van avondvierdaagse met de gehele vereniging te beginnen op 9 juni op Rozenburg, 13 augustus 
lampionnen optocht Oostvoorne en 19 augustus lampionnen optocht Rockanje door de DruMa.  
 

Begin juli is daar het eerste kwartaalblad waar ik eerder over  
Schreef, zonder naam! Het blad werd zo geïntroduceerd bij  
De leden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Het eerste blad telde 12 pagina’s en stond vol met informatie zoals de bestuursleden met naam en 
telefoonnummers, de agenda van de vereniging, gegevens van vrijwilligers en beheerders van b.v. oud papier, 
instrumenten, begeleiding majorettes met telefoonnummers, de verjaardagskalender van alle leden en overige 
en andere weetjes en informatie van de vereniging.  
 

Vz Leo Robbemond was werkzaam bij de Esso in de Botlek en daar werd op 17 september de Hydrocracker in 
gebruik genomen. Hij weet de directie te overtuigen dat dit met muziek toch wel een extraatje geeft en zo is 
UDI bij de opening van nieuwe installatie bij de Esso met de DruMa en harmonie. Uit veiligheidsoverwegingen 
op deze fabriek was er een strak programma en vergde dit een enorme discipline. Van tevoren werden we goed 
geïnstrueerd wat wel maar vooral niet mocht!  Bij de Hydrocracker werden we zorgvuldig neergezet en maakten 
we een goede beurt bij de hoogwaardigheid bekleders. Later mochten we binnen ook nog wat van ons laten 
horen en speelden we een leuk programma voor de genodigden en het personeel wat bij de opening aanwezig 
was. Majorettes en drumband lieten zich ook van de goede kant zien en horen. Eem mooi bedrag voor de kas en 
een leuk optreden was de beloning van een mooie dag op de Esso. 
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1 oktober geeft de harmonie in de Nieuwe Schans het ouderen  
Concert. Het muziekprogramma zag er zo uit en het werd weer 
Een enorm succes waar een zaal vol ouderen genoten van UDI 
en haar muziek. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
5 november gaan de majorettes op concours in Heikenszand. 
Er wordt behoorlijk gerepeteerd voor dit concours en daarvoor  
wordt ook in de sporthal in Hellevoetsluis een training gehouden  
omdat daar de zaal groot genoeg was om alle figuren e.d. er goed  
in te krijgen.   
De uitslagen waren dan ook boven verwachting en met mooie scores kwamen de majorette terug op Rozenburg  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De bestuursvergadering van 24 oktober geeft informatie over de opslagruimte van de stichting Doerak op het 
Marijkeplein. Deze ruimte op zolder, 6 x 6 meter, zou na verbouwing een perfecte ruimte zijn om instrumenten, 
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bladmuziek e.d. op te slaan. Wim Breukel, de toenmalige euphonium speler, komt met deze optie omdat hij 
daar aan het werk was en dit te horen kreeg. Er wordt contact gezocht en we komen tot overeenstemming om 
deze ruimte en de ruimte ervoor door leden van UDI te laten verbouwen en toegankelijk te maken. Overeen 
wordt gekomen dat een deel van de materialen betaald wordt door de stichting en de uren voor rekening van 
UDI komen en daarvoor de huur niet in rekening wordt gebracht, voorlopig. Zoals bekend gebruiken we deze 
ruimte nog steeds en wordt er geen huur gerekend! 
 

In deze vergadering lees ik ook dat de majorettes Pompons mogen aanschaffen om zo deze afdeling meer 
uitstraling te geven en met hun tijd mee kunnen gaan. 
 

Nr. 2 van het kwartaalblad is inmiddels  
ook uit en de prijsvraag voor de  
naamgeving is ook gedaan. De fam. Gerrit  
Degeling wint deze prijsvraag en  
erevoorzitter Cor van t’ Hof schrijft  
hierover in deze 2e uitgaven. 
Trouwens een mooi naslagwerk waar ik ook  
weer de nodige informatie uithaal voor  
deze historie beschrijving. 
 
Op het Concert festival van de VPR te  
Rockanje op 29 oktober doet de harmonie  
ook weer mee en verzorgd een mooie 
presentatie daar waar zij als eerste op deze 
dag optraden. In totaal 9 verenigingen  
traden op  bij de jubilerende gastheer 
Ons Genoegen (90 jaar bestaan)  
 
Het onderlinge solisten concours werd op  
12 november de Nieuwe Schans gehouden. 
Ik heb hier geen verdere informatie over. 
 
De Intocht van Sint-Nicolaas doen we dit jaar  
met Harmonie, majorette en de drumband  
als zwartepieten (band). De kindervriend  
heeft vele vrienden dus het was druk op de  
veerstoep waar de drumband leden als  
zwarte pieten niet onder deden aan de echte 
zwarte pieten van de Sint. Ze speelden er  
lustig op los en het werd weer een echt  
kinderfeest. 
 
De harmonie stond op de balustrade in het  
gemeentehuis opgesteld waar de sinterklaasliedjes door de hal klonken. Daar werd de sint onthaald door de 
burgemeester en zongen de aanwezige de liedjes vrolijk mee.  
 

Twee zwarte pieten en Sinterklaas bezochten op dinsdag 29 november de repetitie van de B-majorettes die 
allen een cadeautje kregen en zongen de dames een liedje voor de goedheiligman.  
De pieten strooiden nog wat lekkers in en door de gele les zaal waarna het gezelschap elders nog wat bezoeken 
moest afleggen.  
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1995_ dit jaar trappen we af op 3 januari met de drukbezochte nieuwjaarsreceptie waar we 5 jubilarissen 
mochten decoreren: Siem Quak (harmonie) 25 jaar, Rene Boertje, 12,5 jaar (drumband), Sandra Breukel, 
Manuéla Santhamoorthy en Nancy van Bavel (majorette) 10 jaar. Buiten de goed wensen, een woordje van de 

voorzitter was het een mooie start van dit jaar 
 

De bestuursvergadering van 16 januari lees ik dat de ruimte op zolder en de werkzaamheden bij stichting 
“Doerak” (kinderdagverblijf en vroeger de Marijkeschool) gereed zijn en dat de zolder in gebruik genomen kan 
worden als opslag.  
 

Carnavalsoptocht met de Mudband 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                    Lees voor UDI; Mudband 
 
De Uitvoering  van  
1995 is op 10 en 11  
maart waarvan hier  
naast de vereniging zich  
presenteerd voor het  
publiek. 
 
2 volle zalen genoten van  
UDI en de act van Gerrit 
Bergwerff die Bob Loggen  
namens de Egerlander 
fan Club (bestond uit 1 lid, 
hij zelf!) om de bok te  
verlaten. Hij sprak de  
heer Loggen toe dat hij 
het onverteerbaar vond  
dat er te weinig Egerlander muziek op het  
programma staat tijdens uitvoeringen en eiste dat er  
meer van dit soort muziek op het programma moest  
komen. Bob Loggen moest beloven zich daar hart  
voor te maken wat hij plechtig beloofde.  
Gerrit dirigeerde daarna zelf de enige Egerlander die  
op de uitvoering op de lessenaar  
stond. 
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Op 8 april geven we het laatste concert bij Dacapo in Giesenburg.  
Zij bestaan in 1996 10 jaar en zullen dan op eigen kracht hun  
uitvoering gaan vullen. 10 jaar lang hebben we dit nu gedaan en  
we hebben het orkest en de verenging zien groeien. Na afloop van  
het concert bedankte Leo Robbemond Dacapo dat we dit al die  
jaren mochten doen en de voorzitter van Dacapo had mooie woorden  
voor UDI en een cadeau in de vorm van het muziekstuk  
Rhapsody Gelre.  
 

 

 
In de bestuursvergadering van 19 april wordt er gesproken over het zelf les gaan geven van leerlingen met eigen 
docenten. De Muziekschool krijgt steeds minder subsidie en het rendement van nieuwe leden na het behalen 
van het diploma is minimaal.  Dit zou moeten kunnen in ruimtes van Doerak en een onderzoek wordt opgezet 
om naar de mogelijkheden te gaan kijken. 
 

29 april koninginnedag, 4 mei dode herdenking en 5 mei herdenking Bevrijdingsdag en een bevrijdingsconcert.  
 
Hele drukke dagen voor UDI en grote  
stukken tekst en foto’s in de krant,  
teveel om te plaatsen hier. De kranten 
kop en een gedeelte van de krant  
geeft wel aan dat het groot feest was 
op Rozenburg 29 april en 5 mei en een 
ingetogen 4 mei herdenking. 
Bob Loggen was verhinderd waardoor  
Dik van Doorn het bevrijdingsconcert 
dirigeerde. De gehele vereniging was  
actief op 29 en 5 mei en de harmonie 
op 4 mei alleen.  
Op de volgende bladzijde wat foto’s  
van  5 mei en het programma van het Oranje comité en UDI & het Rozenburgs Mannenkoor. 
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Start van 5 mei voor het gemeentehuis                                                                  Onderweg bij de optocht op de Molenweg 
 

 
Jan Romers (lid van UDI) was postbode en reed mee in de optocht                    Programma 5 mei 1995 
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Enkele data waar de majoretes en drumband activiteiten hadden maar waar ik verder niets van kan melden; 18 
mei, sluiting Mini vierdaagse te Spijkenisse door de DruMa, 20 mei, Majorette festival Maassluis georganiseerd 
door muziek en Twirlvereniging Aurora en op 3 juni de deelname aan het majorette festival  te Middelharnis 
georganiseerd door Majorettekorps “De Somi Girls”. 
 

De bestuursvergadering van 22 mei is met twee punten een speciale te noemen. Muziekschool en statuten 
staan op de agenda. In de huidige stauten staat dat de vereniging op 29 jaar en 1 maand derhalve op 28 oktober 
1996 ophoud te bestaan. Dit moet gewijzigd worden en zodoende worden de statuten tegen het licht gehouden 
in deze speciale vergadering. Ook de plannen voor het opleiden van leerlingen door eigen docenten wordt 
besproken en er is met een bevriende vereniging contact geweest. Zij hebben een eigen opleiding en met die 
gegevens maken ze een plan van aanpak, een begroting en worden er acties uitgezet. Het geheel zou in 
september dit jaar moeten gaan draaien  
 

Er wordt druk vergaderd en op 31 mei zit het bestuur voor de derde keer deze maand om de tafel. Hier zie ik dat 
er na geruime tijd (lees jaren) van wikken en wegen een muziekcommisie is gevormd. In de commissie zitten Ad 
van Ham, Dik van Doorn, Gerrit Lievaart, Gerrit Quak en Bob Loggen. 
Ook lees ik dat er een ledenwerving moet komen om nieuwe majorettes aan te gaan trekken. Dit zal via de 
kabelkrant gaan gebeuren en ander ideeen zullen worden onderzocht. 
 

Op 12 juni overlijdt onze erevoorzitter Cor van ‘t Hof en drager van medaille lid van de orde van Oranje-Nassau. 
Jan van der Meer verwoordt de man die veel voor UDI en de Rozenburgse samenleving heeft betekend als volgt 
in Memoriam; 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Serenades dit jaar: 18 april, sernade fam. K. Degeling i.v.m. 65 jarig huwelijk, 6 mei, serenade bij Mw. 
Barendrecht voor haar 100ste verjaardag, 12 mei, serenade bij huwelijk Caroline Vos en Aaldrik Vos in het wapen 
van Marion te Oostvoorne. Op 5 juli verrassen we Jan en Lijnie van der Meer met een serenade voor hun 40 
jarig huwelijkfeest bij hun thuis in de Emmastraat. In het najaar een serenade bij Korstiaan en Ria Barendrecht 
voor hun 25 jarig huwelijk feest. 
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Op 17 juni was het podium van de grote zaal van de Nieuwe Schans te klein om koor en orkest te kunnen  
plaatsen. En stukje van de zaal werd dus gebruikt om  
UDI een plek te geven en het koor nam plaats op het  
podium. Frans van de Weide, de dirigent van het koor  
en Bob Loggen hadden een prachtig programma  
gemaakt voor 50 jaar bevrijding, het verslag verteld 
de rest 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Op 24 juni wordt in de Dukdalf Brielle het DruMa Eilanden Festival VPR gehouden.  12 augustus lopen de 
majorettes en de drumband mee met de lampionnenoptocht Oostvoorne en op 18 augustus doen ze hetzelfde 
in Rockanje. Twee sfeervolle en mooie maar lange avonden. Of het nog niet genoeg is geweest zijn ze er op 19 
augustus ook bij als de  
harmonie in het Mildenburgbos  
bos een concert verzorgen en zij  
vooraf door Oostvoorne lopen om  
aandacht te vragen voor het  
concert. Dat hielp want het zat met  
en driehonderd toeschouwers  
behoorlijk vol voor de muziektent.  
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Een mooi verslag en een al even mooi beeld wat wordt geschetst wat een   
prachtige plek dit is om muziek te maken en om er muziek te beluisteren. 
Volharding organiseerde elk jaar in die tijd concerten, en vele UDI leden waren hier getuigen van om prachtige 
muziek in een bijzondere ambiance te spelen. Ook de mooi hoe de vriendschap tussen Volharding en UDI wordt 
benoemd. 
 

Tijdens de viering van haar 10-jarig bestaan van de historische vereniging op 16 september mocht UDI in een 
concert van zich laten horen. Ruim 300 aanwezige genoten van UDI. 
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Op 23 september zal de Muziekschool UDI van start gaan,  
dit lees ik in de notulen van 4 september. Onder leiding van  
Bert Reuyl (trompet docent en dirigent) zal de muziekschool  
starten in Doerak.  
Aan de opleiding starten 1 hoorn, 3 fluiten, 1 saxofoon,  
1 trompet en 7 klarinetten. Het doel van de opleiding was  
het behalen van het A-Diploma. Daarna kan ook het  
B-Diploma gehaald worden maar met het A-Diploma kan  
ingestapt worden in de harmonie. 
 

Later lees ik dat in de bestuursvergadering van 9 oktober dat  
er een klarinet docent, Georgie Devdariani, en als fluit docent  
Imre Rolleman zijn aangenomen om les te gaan geven.  
 

28 oktober was Libertatis Pimitia uit Brielle de gastheer voor  
het Eilandenfestival voor HaFaBra. De fotograaf van streek 
krant schoot deze plaat van onze bassist TomJan van der  
Meer. Hieronder de deelnemende verenigingen van die dag. 
Opvallend is wel het aantal deelnemers van UDI.  
De harmonie heeft wel eens meer leden geteld en het  
aantal is aan het dalen. Vergrijzing en de aanwas van jonge  
nieuwe leden stagneerd. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 14 van 93 
Avdm 

 
De harmonie deed in de Lampegiet te Veenendaal mee aan een  
daar georganiseerd concours in de Ere afdeling.  
Met een niet onverdienstelijke 1e prijs werd op de terugreis in Linschoten 
bij de oud beheerders van de Schans Jan Roelof  
gegeten. Een mooi weerzien met deze oud beheerders en de 
UDI leden die daar ook weer een cultureel centrum beheert. 
Het was al zondag toen de bussen bij de Nieuwe Schans ons 
Afzetten maar met een geweldig gevoel. 
Op de volgende pagina het kranten verslag.                                          De gespeelde werken en de punten 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Op het concours op 4 november in Heikenszand waar Drumband en Majorettes aan mee deden zijn mooie 
resultaten behaald. De Drumband behaalde met de twee optredens een 2e prijs en de B-majorettes behaalde 
tevens een 2e prijs, De A Majorettes kwamen voor het eerst uit in de topklasse en namen ook een 2e prijs mee 
naar huis. 
 

Half november staat de sint met zijn gevolg ook weer op de  
veerstoep aan het Scheur en UDI begeid de goedheiligman  
tradioneel door het dorp. 
 

In het seniorencentrum Het Anker wist Bert Ruyl met enkele 
Leerlingen en wat hulp uit de harmonie al een klein  
concertje met de leerlingen neer te zetten. Dat was net voor 
de kerst en wel op 23 december. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1996_ De nieuwjaarsreceptie is op 6 januari en werd gehouden in de grote zaal van de Nieuwe Schans.  
Het werd een feestavond met daarbij het Combo van de Marinierskapel i.v.m. met het 25-jarig jubileum van  
BobLoggen. Tevens werden er jubilarissen gehuldigd en wel Arend Jongejan, 50 jaar lid KNFM, Korstiaan 
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Barendregt, Ad van Ham, Gerrit Degeling, Wim Breukel, en Jan Romers allen 40 jaar Lid (dit zijn de laatste die 
zijn begonnen in het jeugdorkest dat in 1957 is opgericht), Gerie Robbemond, Arie van der Vliet en Bob Loggen 
25 jaar lid. Bianca Bergwerf, Alexander Kleyburg, Simone Quak en Gentiana van de Stokken 10 jaar lid en Cisca 
Quak 15 jaar lid. Zij worden allen in het zonnetje gezet en gehuldigd. Bob Loggen als laatste en die kreeg een 
cadeau aangeboden en deze feestavond.  
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Een pagina vol van een mooie en indrukwekkende avond met eigenlijk in het krantenartiekel alles aangehaald 
wat er die avond paseerde. Misschien is de foto met Gerrit Lievaart en Bob Loggen en de spruitenplant nog iets 
waar ik iets van kan schijven. Bob kreeg nog wel eens een maaltje spruiten van Gerrit op een repetitie avond. Nu 
kwam hij met heel de spruiten plant om te laten zien hoe deze groente groeit en gelijk aan Bob de opdracht om 
dit maaltje zelf te plukken! 
 

Uitvoering van 8 en 9 maart: 
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Een lang verslag maar voor dit 25-jarig jubileum van Bob Loggen de moeite meer als waard dit hierin op te 
nemen. De Posthoorn waar Dik van Doorn op speelde was door de maker Cor van ’t Hof in de tijd al geschonken 
aan mijn vader Teun van der Meer die in de jaren ’80 deze Posthoorngalop ook al eens speelde op een 
uitvoering en in het Mildenburgbos. Voordat mijn vader stierf in 2010 kreeg ik het instrument als erfstuk al mee, 
een mooi gebaar bij leven. Hieronder het verzilverde instrument in twee delen in de speciale vitrine, een 
kostbaar en dierbaar bezit. 
 

 
 

De extra bestuursvergadering met Bob Loggen van 11 maart 1996 was gepland om elkaar voor de algemene 
leden vergadering te spreken. Dat gebeurt en Bob geeft aan na het 100-jarig bestaan te willen stoppen. Het 
bestuur gaat hierin mee en dit zal in de ALV worden besproken. Verder wordt het jaarprogramma met elkaar 
doorgenomen en de ideeën die al zijn binnengekomen voor het 100-jarig bestaan.  
 

12 maart ALV, 38 leden en het bestuur zijn aanwezig en zoals al  
aangegeven wordt het verzoek van Bob Loggen besproken en hier zijn  
geen bezwaren tegen.  Verder is er al veel aandacht voor de viering van  
het 100-jarig bestaan en wordt gevraagd of er een commissie kan  
worden benoemd en of er leden in willen plaats nemen. Dat is gelukkig  
het geval en de eerste aanzet is er. Het duurt nog wel even voor het jubileum                                                         
maar men wil er werk van maken om niet voor verrassingen te komen.  
Verder is het een rustige vergadering met weinig nieuws. 
 

Koninginnedag op 30 april en de dodenherdenking op 4  
mei worden gevierd en herdacht zoals dit elk jaar. 
 

Op 13 mei krijgen we het bericht dat ons oudste lid Leen  
Degeling drager van de medaille in de orde van Oranje –  
Nassau is overleden. Jan van der Meer verwoordde Leen  
In Memoriam als volgt; 
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6 juni sluiten we avondvierdaagse af met een mars door het dorp. Majorettes, drumband en harmonie laten van 
zich horen maar er is naderhand kritiek. Te weinig harmonie leden, een flinke mars en te weinig geoefend op de 
gezamenlijke marsen met de drumband waardoor misverstanden over en weer.  
 

De majorettes en de drumband doen op 8 juni mee aan het Eilandenfestival en op 23 augustus lopen zij ook 
mee met de lampionnenoptocht in Rockanje. 
 

Met een krantenartikel wordt de eigen opleiding   
gepromoot onder de Rozenburgse, Zwartewaalse  
en de Vierpolderse bevolking, daar werd de  
Rozenburgse Schakel toen bezorgd.  
 
In een extra leden vergadering op 10 september  
worden de gewijzigde statuten besproken en goed  
gekeurd door de vergadering. Ik heb hiervoor al  
aangegeven dat de vereniging per 28 oktober  
volgens de oude statuten zou stoppen te bestaan  
en dat is nu aangepast voor onbepaalde tijd.  
We kunnen weer verder! 
 
Op 26 september is het 1e overleg met de op te  
richten 100 jaar UDI-commissie. 11 aanwezige  
besluiten dat de commissie dat Zeger Roobol,  
P. Slinger en Annette Nieuwkerk het DB zullen  
vormen van de ze commissie. Zij zullen alle  
vergaderingen notuleren en deze communiceren  
met het bestuur. Grofweg worden wat  
aandachtspunten besproken wat in het  
jubileumjaar zeker aan de orde moet komen waar  
eenieder achter stond. Ook een fotoboekje 100  
jaar UDI is een wens lees ik. De commissie wordt  
succes gewenst, die kop is er ook af voor 100 jaar  
UDI! 
28 september, KNF-festival georganiseerd door majorettepeloton Jong Leven te Ouddorp waar onze majorettes 
groepen aan deelnemen. 
 

In het serenade blokje het volgende, 20 september, serenade voor trouwerij Anneke Lanjauw (lid) en Frans 
Verhage. Ook in september, datum niet bekend, is de harmonie bij het 25-jarig huwelijksfeest van Leen en Atie 
Quak. Niet alleen de harmonie speelt daar maar ook de Polderjongens hebben voor deze gelegenheid de 
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blauwe kielen opgezocht en spelen wat, heel bijzonder en apart dat dit voor Leen en Atie gedaan wordt. Voor 
de gelegenheid staat Chris van ’t Hof met het vaandel naast de boerenkapel.  
 

 
 

Ik zou niet alles van de Mudband melden maar hier maak ik graag een uitzondering voor. Op 11 september is er 
in de Nieuwe Schans “Schans Actueel” en de Mudband wordt daarvoor uitgenodigd zich daar te profileren.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Op 12 oktober wordt het Eilandenfestival HaFaBra georganiseerd door  
muziekvereniging Voorne Putten in theater de Twee hondjes te  
Hellevoetsluis.9 verenigingen van de eilanden Voorne Putten en  
Rozenburg zijn aanwezig en blazen allemaal een half uur vol en krijgen  
een kritisch verslag mee naar huis net zo als bij het DruMa festival in  
juni van dit jaar. 
 

Het onderlinge solistenconcours van UDI wordt op 2 november in de  
Nieuwe Schans gehouden. 27 optredens staan in de middag gepland en 
Worden door een jury beoordeeld, het verslag verteld de rest. 
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Onder zeer koude omstandigheden kwam 
op 16 november  Sint Nicolaas weer aan 
in Rozenburg. Als muzikant kan het  
koud zijn maar voor onze majorettes 
was het die dag geen pretje de Sint weer 
binnen te halen.  
 
Het Kerstconcert op 20 december had een mooi affiche zoals je kan 
zien hier naast. Als instrumentale solist was docent en dirigent van   
de eigen opleiding op Piccolo trompet nog toegevoegd wat het  
plaatje nog mooier maakte. Snjezana Ajnik was de echtgenote van 
UDI’s slagwerker Zoran die samen gevlucht waren tijden de oorlog in  
Bosnië. Beiden waren daar beroepsmusici en Zoran was lid geworden  
van UDI nadat hij een lid van UDI op de dinsdag avond op de galerij  
was tegen gekomen en aan de praat raakte.  
Het werd een bijzondere avond in de bomvolle kerk! 
 
Eind december verschijnt onderstaande lijst in de krant met de top 
tien van papier verzamelaars in Rozenburg 
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UDI die ook al wat jaren papier spaart om zo de kas te  
vullen staat op een mooie verdienstelijke 6e plaats. 
 

Bij de eigen opleiding heeft inmiddels Sybren Bijleveld  
als klarinet docent de vertrokken Georgie Devdariani  
vervangen.  
 
 

1997_op 4 januari start de vereniging met de drukbezochte nieuwjaarsreceptie. Na een openingswoord van de 
voorzitter waren er de volgende jubilarissen dit jaar: harmonie Theo Bailly en Arie v.d. Meer 25 jaar lid, Gerrit 
Quak 50 jaar lid, Paula Lens 10 jaar en Sandra v.d. Wint 12,5 jaar (maj.). Han Landwehr (foto rechts), 
afgevaardigde van de KNF (Koninklijke Nederlandse Federatie van muziekverenigingen afd. Zuid-Holland) had 
voor de Paula Lens en Sandra v.d. Wint en Gerrit Quak een hanger en een speldje voor hun jubileum.  
Hierna volgende nog een fijne na zit met elkaar. 
 

 
De Jubilarissen v.l.r. Theo Bailly, Paula Lens, Arie v.d. Meer Gerrit Quak en Sandra v.d. Wint 
  

De opleiding groeit en het les geven in Doerak is niet ideaal en het gaat over naar de Nieuwe Schans waar in de 
achter zalen en boven les gegeven gaat worden en het Leerlingenorkest repeteert. Dit gebeurt op een 
zaterdagmiddag. Helaas zegt het bestuurslid die zich bezighoud met de opleiding per direct op en staat gelukkig 
iemand anders op in het ontstane gat en loopt dit eigenlijk geruisloos over. Dat is lekker als er zo iemand in kan 
stappen, het geeft de flexibiliteit aan binnen UDI.  
Deze wijziging geeft ook weer wat nieuws en een ander kijk op de opleiding waardoor er meer structuur wordt 
gebracht in al goed lopende opleiding. Zo komt er een ‘werkwijze’ van de opleiding met alle informatie die nodig 
wanneer een nieuwe leerling komt binnen wandelen.  
 

Op 16 januari is een overleg met het DB van UDI en de jubileumcommissie waarin al mooie dingen te lezen zijn. 
Wat ga ik natuurlijk niet verklappen maar de samenwerking is goed en de grote lijnen staan vast. 
In dit kader van historie beschrijven kan ik wel melden dat de eerste gesprekken er zijn met ondergetekende, 
Gerrit Lievaart en Jan van der Meer tot het maken van een jubileumboekje 100 jaar UDI. Aad Tetteroo is 
genegen ons te helpen om dit boekje te gaan maken. Uiteindelijk is dit de basis geweest en de interesse gewekt 
dit te doen waar ik mee bezig ben! 
 

In de bestuursvergadering van 7 februari wordt gesproken over de mogelijke aankoop van de Gymzaal aan de 
Kerkweg die te koop staat. Bij navraag kost deze F800.000, = en de mogelijke idee voor en eigen gebouw zijn 
weer van de baan. De Schans is inmiddels van pachter gewijzigd en dat geeft een hoop onrust en frustratie bij 
het bestuur. Prijzen rijzen de pan uit, zalen dubbel verhuurd en op de uitvoering is er ook nog een andere 
verhuurder in het pand. Er zal een gesprek volgen.  
 

28 februari en 1 maart geeft UDI haar uitvoeringen voor wederom twee volle zalen met toehoorders. Op de 
volgende bladzijde de aankondiging van deze uitvoering met een mooie kop boven het stuk.  
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                                                                                     Aankondiging uitvoering: 
 

In 1996 is er achter de schermen hard gewerkt,  
gerekend en gelobbyd om nieuwe instrumenten aan  
te kunnen schaffen. Dat is door de vele inspanningen 
gelukt en op 28 februari en 1 maart kan het publiek 
ervan genieten.  
Het verslag in de krant kopte: 
 
 
 
 
 
 
 
De gehele avond was bijzonder maar Ad van Ham en  
Dik van Doorn maakte met hun Duet for two Cats, 
verkleed als katten, er nog iets extra’s bijzonders van. 
 

 
 
 
 

Op de Algemene ledenvergadering van 11 maart worden het nieuwe huishoudelijk reglement waar het bestuur 
de afgelopen maanden druk mee bezig is geweest goedgekeurd. Na de statutenwijziging moesten ook hier 
wijzigingen plaats vinden wat dan ook gebeurde. Door de prijsverhogingen in de Nieuwe Schans en omdat we 
minder subsidie krijgen zal de contributie omhoog moeten. De aanwezigen gaan hier mee akkoord en per 1 juni 
zal de contributieverhoging ingaan.  
 

30 april is zoals elk jaar een drukke dag voor de UDI leden. Aubade in de morgen met de opening van de dag 
door trompet van de molenkrans.  
In de avond een concert onder de Koepel  
op het Raadhuisplein met de gehele  
vereniging inclusief leerlingenorkest en de  
lampionnenoptocht voor de jeugd erna. 
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De harmonie onder de Koepel voor het concert.                                                                 De lampionnen optocht voor de jeugd 
 

4 mei herdenken we bij het monument voor de begraafplaats aan de Molenweg de oorlogsslachtoffers onder 
slechte weersomstandigheden. UDI is hier uiteraard ook bij aanwezig en ondersteunen dit met gepaste muziek, 
de last post en het Wilhelmus.  
 

Op de repetitieavond van UDI een mooi  
gebaar van UDI en de Carnavals vereniging  
De Smooksnuivers om Flip Monteney eens in  
Het zonnetje te zetten, het verslag vertelt de 
rest. 
 
Flip krijgt zijn Ere Fan onderscheiding om  
gehangen en toont dat met trots 
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De dag van de muziek wordt dit jaar op 31 mei  
gehouden. UDI grijpt de dag aan om van zicht te  
laten horen en dat zij gezien worden. De gehel  
vereniging speeld en laat zicht zien op het  
Radhuisplein onder en voor de Koepel. 

 
Het Leerlingenorkest aangevuld met harmonie leden ter ondersteuning 

De Majorettes presenteren zich ook. 
 

Een week later geeft UDI op uitnodiging een concert in het  
Mildenburgbos met medewerking van de drumband en de  
majorettes die vooraf een marsje maken door Oostvoorne. 
Op een idyllische plek was het voor de muzikanten en publiek  
Weer smullen om hier te mogen zijn. 
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In de periode van juni naar oktober zijn er allerlei ontwikkelingen binnen de vereniging waarvan ik wel melding 
van maak hier maar niet te diep op in wil gaan. Bert Ruyl is als docent en als dirigent door het bestuur ontslagen 
en dit wordt een vervelende zaak. Sybren Bijleveld neemt het leerlingenorkest over en voor de koper lessen 
wordt Anton Weeren aangenomen. In de stichting de Nieuwe Schans is er ook van alles loos. De Gemeente 
neemt de Nieuwe Schans weer in beheer en wordt ondergebracht in een nieuw op te richten stichting “Stichting 
Sociaal Cultureel Centrum De Nieuwe Schans”. De pachters zijn nieuw en niet ervaren in het verenigingsleven en 
de huren worden verhoogd. De nodige uitdagingen zijn er in de lopende maanden daarna. 
Ook in deze periode stappen wat leden uit de feestcommissie voor het 100-jarig bestaan. De commissie was 
best wel groot dus gaat een kleinere groep na een kleine pauze weer verder. 
Op de bestuursvergadering van 4 september lees ik dat de voorzitter zijn functie heeft neergelegd alsmede zijn 
vrouw die de taken bij de leerlingenopleiding neerlegt. Er worden in deze vergadering wat taken verdeeld om 
deze situatie het hoofd te bieden. Op 10 november wordt op een extra ledenvergadering belegd omdat dit 
statutair in deze situatie moet gebeuren. Door het bestuur wordt Arie van der Meer voorgedragen als nieuwe 
voorzitter. Els Lievaart wordt ook door het bestuur voorgedragen als nieuw bestuurslid en dit wordt bekrachtigd 
door de vergadering. Zij zal na deze vergadering en benoeming de leerlingen opleiding op zich gaan nemen.  
Door de ontwikkeling wordt het concours wat gepland stond op 4 november afgeblazen omdat ze zo snel geen 
vervangende slagwerkers kunnen vinden. 
Een Roerige tijd waar gelukkig met de nodige energie van velen toch het hoofd wordt geboden aan de 
verschillende situaties.  
Op 13 september doen de drumband en majorettes  
mee aan het DruMa festival in de Efteling  
georganiseerd door Tamboer en Majorettekorps  
Beatrix en op 27 september hadden de A en B  
majorettes ingeschreven voor het KNF-festival  
georganiseerd Jong Leven te Ouddorp. 
 

Sempre Crescendo in Hellevoetsluis heeft op 8  
november de organisatie van het Eilandenfestival  
waar buiten de harmonie van UDI nog 6 orkesten uit  
de regio aan deel namen. Hiernaast het regelement  
wat het overleg hanteert omtrent het festival.  
Een gelijksoortig document is er ook voor 
het DruMa festival wat apart wordt gehouden 
meestal eerder het jaar.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Door het succes van het kerstconcert in 1996 besluit het bestuur ook in 1997 en wel op 19 december een 
kerstconcert te organiseren in de Immanuelkerk.  
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Een 200 bezoekers bezochten het veelzijdige en 
Sfeervolle kerstconcert 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De Opleiding draait goed en de saamhorigheid van docenten en hun  
leerlingen is goed te noemen. Met besluit gezamenlijk een leuke  
middag voor de leerlingen te organiseren en een afsluitend concertje te  
verzorgen aan het einde van het jaar. In de bovenzaal van de Nieuwe  
Schans is op 20 december is het dus een gezellige en muzikale boel  
waar ouders en broers/zussen en bekend van de leerlingen getrakteerd  
worden op een leuk concertje.  
 

                                                        De docenten v.l.r. Sybren Bijleveld, Imre Rolleman en Anton Weeren 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Met de advertentie en de kerst groet, gemaakt door Jan van der Meer namens het bestuur, sluit ik dit jaar af en 
pak ik door naar het volgende jaar. 
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1998_ 3 jan nieuwjaarsreceptie. De jubilarissen zijn dit jaar: Gerrit Lievaart, 60 jaar, Arend Jongejan 25 jaar 
(beide harmonie) en Lisette Mul 15 jaar (majorettes) Ook worden twee vertrekkende majorette begeleiders die 
na bijna 15 jaar vrijwilligerswerk hebben verricht in het zonnetje gezet. Het zijn Ria Quak en Ineke Bergwerff. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Het onderlinge solistenconcours wat dit jaar op 7 februari wordt gehouden is me 33 optredens best groots te 
noemen. De eigen opleiding draagt ook haar steentje bij met leerlingen die zo hun plankenkoorts alvast kunnen 
oefenen. Het blijft een mooi onderdeel van het jaarprogramma van UDI en het stimuleert het muziek maken 
alleen maar ook met elkaar. Jong en oud, oud en wijs en jong en nog aan het leren deden mee deze dag 
waarvan een paar foto’s’ en het een voorbeeld van het diploma wat werd gehanteerd. 
De grote winnaar? Dat waren alle deelnemers wat mij betreft! 
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  Marjanne Chrispijn-Hugo van dalen         Dik van Doorn en Lisette Harms       Sylvia v.d Meer en Paula Wilhelms           het voorbeeld van het diploma 
 
 

Het dagelijks bestuur heeft een afspraak met burgemeester mevrouw Ria de Sutter-Besters gemaakt om haar 
UDI voor te stellen en de vraag neer te leggen of zij net als haar voorgangers beschermvrouw, de eerste 
vrouwelijke in haar geschiedenis van UDI, te willen worden. Zij hebben een indrukwekkend boekwerk voor haar 
waarvan de kop met afspraak aangeeft hoe de vereniging is samengesteld in het begin van 1997. 
 

  
Later in het jaar gaf zij aan graag beschermvrouw te willen zijn wat zij inmiddels nog steeds vervult alleen niet 
meer als burgemeester. 
 
 

                                                                         Met deze kop in de krant worden op 13 en 14 maart de 
uitvoeringsavond van 1998 gehouden. In het krantenartikel is te zien waarom. 
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Chris van ’t Hof, Arie en Jan van der Meer in actie met de Clarinet  
Candy. 

 
 
 
 
 
 De Drumband onder leiding van Johan Schot 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
In de bestuursvergadering van 19 maart lees ik leuk nieuws uit de opleiding. 8 leerlingen zullen binnenkort 
examen gaan doen, de eerste uit eigen opleiding. De jubileumcommissie draait een jaar voor het 100 jaar op 
toeren. De ideeën krijgen uitwerking en zo lees ik dat er een Mars, Snikkers en M&N verkoop wordt opgezet om 
wat guldens bij elkaar te krijgen. Er zal een groepsfoto gemaakt worden en er zijn plannen voor een uitstapje. 
Ook zie ik dat een grote artiest is vastgelegd voor het jubileumconcert voor het 100 jaar. Edwin Rutten is 
benaderd en die blijkt een perfecte mix te zijn van UDI en zijn brede scala van programmering. 
 

De Algemene Ledenvergadering trekt buiten de 7 bestuurders 33 leden waarvan de voorzitter aangeeft dit een 
lage opkomst te vinden maar blij is met de 33 wel aanwezigen leden en wenst eenieder een vruchtbare 
vergadering toe. De jaarverslagen worden zonder al te veel opmerkingen en vragen goed gekeurd. Bij de 
bestuursverkiezing wordt Paula Wilhelm (leerling saxofoon en actief politici op Rozenburg) gekozen om de 
vroegtijdig opgestapte Els Lievaart als bestuurslid opleiding op te volgen. Het jaarprogramma wordt 
doorgenomen en de dirigent komt aan de orde. Bob Loggen heeft aangeven te willen stoppen na het 
jubileumjaar en daar wordt over gesproken hoe dit in te vullen. 
 
UDI wordt weer een gevraagd voor waar ze al 99 jaar voor staan en waar we de afgelopen jaren al vel van 
hebben gezien. 2 april is er de opening van de vernieuwde en overgenomen fietsenwinkel.  De heer en mevrouw 
Vreugdenhil nemen de fietsenwinkel van Lievaart aan de Emmastraat over en UDI staat vooraan. 
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Op 4 april doen de 6 leerlingen van de eigen UDI-opleiding voor het de eerste keer in haar bestaan examen, een 
historische gebeurtenis. Allen slagen met mooie cijfers en deze leerlingen waren: Marianne Chrispijn, Pauline 
Sas, Nelke van Hulst, Dagmar Nieboer, en Caroline Pollemans op fluit, Lisette Harms en Rianne van der Meer op 
klarinet en Ellie Keijzer op schuiftrombone. Dit betekent dat zij met hun A-diploma in de harmonie mogen 
plaatsnemen wat dan ook gebeurt. 
 

Tijdens Koninginnedag, 30 april, lopen en zitten er al gediplomeerde  
muzikanten in het orkest, nog niet allen in een uniform zoals te zien is op de  
foto’s maar ze zijn erbij. Zoals gewoonlijk weer een drukke dag met veel optredens  
ook nog van het leerlingenorkest onder de Koepel en de trompetter van de  
molenkrans. 
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Zoals goed gebruik doet UDI ook het Dienstencentrum of het Baken aan om aldaar de mensen ook het 
Koninginnedag gevoel te geven. De majorettes zijn in het nieuw gestoken wat op de uitvoering al werd getoond 
aan de aanwezigen maar met daglicht ziet het er op de foto beter uit vandaar hier het resultaat. 
 

4 mei 1998 
 
 
 
 
 
 
 
 
Er wordt heel wat besproken en vergaderd, lees ik in verschillende verslagen en stukken die ik in mag zien voor 
dit jaar. Wel een feest der herkenning mag ik hier schrijven als toenmalig voorzitter, alles borrelt weer op! Elke 
maand een bestuursvergadering, overleggen met de jubileumcommissie en zo meer, drukke tijden.   
9 mei een vergadering/info/evaluatie belegd voor de leerlingen en ouders na het behalen van A-diploma’s op 4 
april. Allen gaan door voor hun B-diploma en daar is uitleg voor nodig. Een positief gesprek en uitleg was het 
oordeel van de aanwezigen aan het einde van de bespreking. 
De organisatie binnen UDI is al een tijdje bezig zaken die telkens terugkomen onder te brengen in draaiboeken.  
Afspraken e.d. kunnen dan zo teruggepakt worden als onderlegger voor een volgend optreden. Dit wordt steeds 
beter en zorgt voor minder fouten en dingen die vergeten worden. Grote animator is Tom Jan van der Meer die 
veel van deze lijsten samenstelt en maakt.  
De PC is natuurlijk al een tijdje in gebruik wat dit soort draaiboeken een stuk  
makkelijker maakt.  
  

Ik schreef er al eerder over maar hier is de actie om geld in te zamelen voor de  
activiteiten van het 100-jarig bestaan in 1999.Van 11 t/m 16 mei, 4 avonden en  
1 zaterdag lang verkopen ze door heel Rozenburg Mars, Snikkers en M&N.  
Een drukke maar gezellige bezigheid en vooral met veel saamhorigheid wordt dit  
met heel de vereniging en zelfs echtgenoten en familie gedaan.  
Als die samenhorigheid er is kan er veel en dat is waar het om gaat als zoiets op  
poten wordt gezet. Dit zal ook de basis zijn voor wat er nog gaat komen, dat was  
het gevoel na afloop van een prachtige week! 
De opbrengst mocht er ook zijn  
zoals ik op de volgende blz. zal  
tonen met wat sfeer plaatsje van 
de verkoopdagen. 
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De verkopers en de Mudband op de zaterdag op de plek waar de muziektent stond              De Harmonie op het Palet verzocht wat muziek bij de verkoop 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bij de Uitdaging krijgen de verkopers en muzikanten spontaan van de  
Uitbater en ijsje en een drankje 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Hieronder was na een prachtige week uiteindelijk het resultaat in een bericht vanuit de jubileumcommissie in 
het kwartaalblad; 
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4 juni, avondvierdaagse 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

De “gewone” activiteiten gaan ook nog gewoon door en op 6 juni doen de majorettes mee aan een festival wat 
georganiseerd door Somi Girls te Middelharnis. En op 20 juni de deelname aan het Eilandenfestival VPR voor 
DruMa georganiseerd door de Kleine Trompetter Wilhelmina in de sporthal de Drenkwaard te Zuidland. 
 

In de bestuursvergadering van 25 juni veel te lezen over de verandering binnen de majorettes. De wat oudere 
majorettes willen graag een Twirling groep worden waar het bestuur geen oren na heeft.er wordt een overleg 
gehouden met de oudere majorette en het is geen optie dit te gaan doen en de ouderen stoppen. Daardoor 
gaat Gentiana, de instructrice, een reorganisatie doorvoeren in de majorette groepen zodat er weer een A-
groep kan worden geformeerd. 
 

4 juli krijgen we het bericht dat het ere lid Cor van Seventer op 2 juli is overleden. Cor was al geruime tijd ziek en 
kon al jaren geen muziek meer beoefenen. Hij verbleef al geruime tijd in de plantage en heeft daar op 61-jarige 
leeftijd zijn strijd moeten opgeven. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De sponsoracties en het aanschrijven van bedrijven als mede de PR die in handen is van Paula Wilhelm werpen 
hun vruchten af lees ik in de bestuursvergadering van 17 september. Het jubileumboekje voor het 100-jarig 
bestaan wordt gesponsord door de werkgever van Arie van der Meer. Bouwbedrijf Koudijs zegt dat toe. Verder 
loopt de machine voor de viering van het 100 jaar als een trein dat zie ik in de verschillende stukken. 
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In de vergadering van het overleg VPR in juni wordt de Cultuurregio die op handen is door de heer Willemse 
vanuit de cultuurregio in de periode april-tot oktober 1999 toegelicht. Hierin is ruimte voor muziek, theater, 
literatuur en dans en er wordt en groot project opgezet waar een suite zal worden opgevoerd waar muzikanten 
en verenigingen voor kunnen aanschuiven.  
UDI zal niet meedoen omdat zij al een druk jaar hebben maar er wordt nog wel een afspraak gemaakt met UDI  
om een mogelijk bijdrage te leveren aan het slotfestijn in oktober 1999, wordt vervolgd! 
 

Op 23 juni ging het mis door het weer, maar op 14 juli  
deden de weergoden wat ze moesten doen, droog weer 
geven. En traditie van UDI wordt in ere hersteld en zij 
willen weer onder de mensen zijn, met name buiten. 
In de geschiedenis hebben we kunnen lezen dat UDI dit 
Heel vaak heeft gedaan, de Rozenburgers waren hun  
Inspiratie en ook vaak hun steun aan de club. 
Op 14 juli gingen zij op het plantsoen aan de Abelenlaan  
helemaal los en genoot men van UDI’s klanken.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Nieuw op Rozenburg is de Gemeente dag die op 19 september voor het gemeentehuis wordt gehouden.  
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Dat UDI naar het 100-jarig bestaan aan het werken 
is wel duidelijk en zij doen er alles aan dit onder de  
aandacht te brengen. Zo ook het jubileumboekje 
krijgt zijn aandacht ook om in te kunnen schatten  
hoeveel exemplaren er gedrukt moeten worden. 
Het intekenen voor dit boekje kan vanaf nu gedaan  
Worden zoals dit krantenartikel aangeeft. 
 
De statiefoto was ook al gepland en was een  
onderdeel van het programma voor het 100-jarig 
bestaan. Zondag 27 september was met elkaar  
afgesproken om naar het terrein voor de  
Calandbrug te komen in uniform en met  
Instrumenten. Dat gebeurde en met de fotograaf 
was al afgesproken wat hij nodig had om er een  
mooi plaatje van te maken. Een verhoging, wat  
banken, stoelen en zo geschiedde het dat er in  
korte tijd een mooie plaat werd gemaakt van de  
leden die er konden zijn.  
 

 
De opbouw van de plek bij de Calandbrug om de foto te kunnen maken op 27 september 1998. 

 

Op 10 oktober hadden de majorette groepen A en B ingeschreven voor een festival te Ouddorp. Beide groepen 
behaalden een 3e prijs.  24 oktober deden de majorettes in Hoogvliet mee aan een festival, het plezier was groot 
en de 8e plek voor de B-majorettes en een 10e plaats voor de A-majorettes. 
 

Op 10 oktober hadden de majorette  
groepen A en B ingeschreven voor een  
festival te Ouddorp. Beide groepen  
behaalden een 3e prijs.  24 oktober deden  
de majorettes in Hoogvliet mee aan  
een festival, het plezier was groot en de  
8e plek voor de B-majorettes en een  
10e plaats voor de A-majorettes. 
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Niet alleen is er aandacht voor het geld voor het 100-jarig bestaan, ook voor de kleding van in dit geval de 
majorettes die er netjes bij moeten lopen rolt binnen. Dat dit soms even duurt voor het daadwerkelijk op de 
rekening staat bewijst dit bovenstaande stukje op de vorige pagina van de pr-vrouw van UDI in de krant. 
 

 
De statiefoto voor 100 jaar UDI 
 

Ik schreef al dat er veel vergaderd en besproken werd in dit jaar, het is nodig om het 100 jaar bestaan glans te 
geven en niets aan het toeval over te laten. Zo is er op 22 oktober een aparte bespreking over het 
jubileumconcert met een gedeelte van het bestuur, de algemene muziek leiding Bob Loggen en Mark Loggen, de 
zoon van, die het licht en geluid zal verzorgen. Het programma ziet er veel belovend uit en de puntjes worden 
op de ï gezet. 
 

De harmonie gaat op 14 november naar het Eilandenfestival VPR voor HaFaBra georganiseerd door de Kleine 
Trompetter Wilhelmina in De Olifant te Heenvliet en de majorettes gaan Zeeland in voor een festival in 
Heinkenszand. Twee jonge leden uit beide onderdelen schrijven daar het volgende over in de krant 
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De harmonie in actie in Heenvliet 
 

Begin 1998 kwam er en verzoek van Militia Christi om gezamenlijk een kerstconcert te organiseren. Dat monde 
uiteindelijk uit op 18 december Kerstconcert.  

 
 

UDI bleef in kerstsferen want op zaterdag 19 december  
gaven de leerlingen in de nieuwe Schans een Kerstafsluiting  
met muziek. Een hele dag waren zij met elkaar in touw met  
alle leerlingen en om 15:00 uur speelde zij voor een ieder die 
dit wilde horen. In dit seizoen is een nieuwe fluit docente  
aangetrokken, Saskia Braun, na het vertrek van Imre  
Rolleman. Zij liet net als de docenten Sybren Bijleveld en  
Antone Weeren ook met een solo stuk van zicht horen op 
deze middag. 
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Op de valreep van 198 nog een leuk bericht van een ondernemer uit  
Rozenburg. W. Bijl b.v., die voor UDI een warm hart heeft en f 2500, =  
schenkt. Daar weten zij wel raad mee en er worden twee nieuw  
klarinetten gekocht voor de opleiding en daar hoort natuurlijk een  
bedankje bij. De voorzitter en de twee leerlingen die de instrumenten  
mogen gaan bespelen bedanken de ondernemer voor het bedrijf. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Een persoonlijk bedankje van de voorzitter en leerlingen aan dhr. W Verschoor 
 

1999_ Het jubileumjaar starten we met de nieuwjaarsreceptie op 2 januari waar geen huldigingen zijn voor 
jubilarissen. Wel een speech van de voorzitter en ruim aandacht voor het jubileumjaar wat staat te beginnen. 
De kranten spelen ook in op wat op handen is, UDI krijgt veel publicaties in alle kranten op het eiland. 
 
Het vergaderen en bespreken voor het  
100-jarig bestaan en de lopende  
verenigingszaken gaan ook in dit jaar  
onverminderd door. Op 7 januari en  
20 januari hebben zij bestuurs- 
vergaderingen staan met veel dingen  
voor het jubileumjaar. In die van 20 
januari bij het agenda punt subsidie lees  
ik dat alle stukken die ingediend zijn  
voor de subsidie aanvraag bij de  
gemeente zijn zoekgeraakt en dat daar de  
betreffende ambtenaar zijn wel  
gemene excuses voor aangeboden  
heeft. Wel lees ik dat de subsidie voor  
1999 is vast gesteld op f 10.000, = en dat  
er nog een subsidie is toegekend voor  
onderhoud en aanschaf nieuwe  
instrumenten van f 6250, =.  
 
Op de volgende pagina de middenpagina   
van de Rozenburgse Courant waar het 
eeuwfeest breeduit wordt uitvergroot 
en waar vele aan het woord komen of 
worden beschreven. Rozenburg kan 
er niet om heen dat ze een 100 jarige  
in haar midden heeft. 
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Rozenburgse Schakel 2 februari 1999 
 

Het bestuur viert met partners in de Hof van Rozenburg op de oprichting dag van UDI, 4 februari. Voor deze 
bestuursvergadering was een speciale uitnodiging gemaakt waar als laatste gedragscode stond; “voor deze 
vergadering is en goed humeur en een lege maag een must” uiteraard werd dit etentje uit eigen zak door de 
bestuurders betaald. 
 

In de week van 4 februari kunnen we geen krant openslaan of er staat wat in over UDI het jubileum. In mijn 
eigen archief heb ik van dat jaar een ordner A4 vol alleen van dit jaar 1999 en is ondoenlijk dit hier te verwerken 
al is het een lust om hier bij het maken van deze beschrijving erdoorheen te gaan. Het kost me uiteindelijk veel 
moeite en tijd om dit jubileumjaar in dit boekwerk te krijgen maar hoop er wat van mee te geven want het was 
geweldig de receptie en alles wat we dit jaar hebben gedaan. 
Hieronder wat koppen uit de verschillende kranten voor het beeld van rond 4 februari 1999; 
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Op 6 februari zijn veel mensen al vroeg en druk in de weer in de Nieuw Schans die  
geheel is afgehuurd voor de jubileum receptie. In de middenzaal wordt op tafels  
alles wat er getoond kan worden uitgestald. Plakboeken, foto’s en oude stuken  
worden tentoongesteld en zijn weken ervoor al uitgezocht door Jannie Degeling,  
Annette van den Boogaart, Sylvia van der Meer, Gerrit Lievaart, Jan van der Meer  
en Wim Bonnema. Maar ook in de grote zaal worden op prikborden foto’s e.d. op  
gehangen en zelfs op het podium staan oude instrumenten uit de historie van UDI  
uitgestald. Er is nog veel zeiden ze toen al en dat was uiteindelijk voor mij toen al  
de inspiratie ook na het maken van het boekje 100 jaar UDI om te doen waar jullie  
nu in zitten te lezen!  
 

Om 14:00 uur staren ze met het besloten deel van deze receptie voor de leden en  
genodigden zoals onze beschermvrouw en burgemeester Ria de Sutter, Aad  
Tetteroo (de schrijver van het jubileumboekje) en Jack Oomen en zijn echtgenote  
van aannemersbedrijf Koudijs BV.  
Een speech van de voorzitter met de felicitaties aan iedereen met deze verjaardag van UDI. Een terugblik naar 
de oprichting maar ook een kritische noot van deze huidige tijd waar veranderingen elkaar snel opvolgen en 
waar “de Tijd is anders” een vaak gezegde opmerking is. Hij roept de ouderen op om de verhalen van UDI door 
te geven aan de jeugd zodat de historie doorgegeven wordt en vraagt om aandacht voor alles wat hangt en 
staat uit de jaren van UDI in de twee zalen te bekijken en geeft aan dat dat de gesprekstof is om door te geven. 
Het jaarprogramma wordt naar voren gebracht, elke maand is er wel iets waar we Rozenburg maar ook in de 
wijde omgeving een plezier mee zullen doen.  
Tot slot wenst hij eenieder veel plezier met de activiteiten van dit jaar en geeft aan dat bij deze het jubileumjaar 
officieel is geopend!  
 

Hierna is het burgemeester en beschermvrouw Ria de Sutter die het woord  
voert en mooi woorden uitspreekt naar de vereniging. 
Daarna richt hij zich tot Aad Tetteroo die het jubileumboekje heeft geschreven.   
Samen met Gerrit Lievaart en Jan en Arie van der Meer is er een jaar aan  
gewerkt en is een prachtig naslagwerk geworden waarin de historie vast ligt. 
Hij wordt bedankt voor zijn inzet en krijgt het eerste exemplaar uitgereikt. 
Hierna krijgen alle leden een boekje uit handen van de voorzitter als cadeau  
voor het 100 jarig bestaan wat is gesponseerd door bouwbedrijf  Koudijs.   
De directie van het bedrijf wordt ook bedankt voor deze gulle gift. 
                                                           
                                              
                                                           Na dit officiële gedeelte start de receptie 
W                                                       voor genodigde om 15:00 uur. 
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De kranten pakken de receptie ook weer aan om uitgebreid verslag te doen waarvan hier onder enkele stukjes 
met lovende woorden en veel aandacht voor sprekers en gullegevers met cadeaus voor de vereniging. 
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In de vergadering van het overleg VPR op 3 maart worden er plannen gelanceerd voor het oprichten van een 
55+ orkest binnen het overleg. Er is animo voor maar er moet nog meer worden uitgezocht en geïnformeerd 
onder de leden van de verenigingen die zijn aangesloten bij het overleg, wordt vervolgd! 
Arie van der Meer als afgevaardigde namens UDI in deze vergadering meldt dat het besturenorkest VPR wat is 
samengesteld uit bestuurders van de aangesloten verenigen een goede bezetting heeft en dat Bob Loggen en 
Ad van Ham het muziekprogramma zullen samenstellen. Dit orkest zal namens de VPR de afsluiting verzorgen 
van de Cultuurregio op 23 oktober in de Stoep waar ik eerder over schreef.   
 

6 maart de tweede activiteit in dit jubileumjaar, het  
onderlinge solistenconcours. Met 36 optredens en 
goed bezette middag. Voor sommige het zoveelste  
soli optreden en voor andere de eerste keer maar alle 
de zenuwen om voor publiek en jury te spelen.  
drummers, majorette, 
blazers en leerlingen  
het was een bonte  
middag waar allen  
winnaar waren, alleen 
al om daar te gaan staan! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                           Arie van der Meer (rechts) en Han Quak in actie, (links) Johan Perik, Lena Schermer (secr.) en Henriette Wachelder (Jury) 
  

De algemene ledenvergadering is op 9 maart en wordt door maar 30 leden bezocht, het bestuur is teleurgesteld 
over de opkomst. De wel aanwezige horen dat er een procedure gaat starten voor een nieuwe dirigent en dat er 
een advertentie geplaatst gaat worden in het blad Klank en Show van KNFM. Er zal bezien worden wat erop 
afkomt en daarna zal bekeken worden hoe we verder gaan. Er wordt gedacht aan proef directies op repetitie 
avonden en het wisselconcert wordt bepaald op 17 december van dit jaar. 
 

Op het 1e Mainport Schaak festival kreeg UDI een  
uitnodiging te komen kijken bij de grootmeesters Hans 
Ree en Beun en Hans Böhm. Er stond ook nog iets te  
gebeuren werd vermeld dus togen wij met het DB 
naar het EIC gebouw op de landtong. Door de E.B.B.  
was een geld bedrag beschikbaar voor een vereniging 
of instelling die iets bijzonders had gedaan of  
betekende. UDI was de gelukkige vanwege haar  
100-jarige bestaan. Voorzitter Arie v.d. Meer mocht  
uit handen van de grootmeester  Hans Ree de cheque van f 1000, = ontvangen.  
UDI staat er goed op bij veel instanties en zo ook bij de schaakvereniging “De Penning” die dit geldbedrag mocht 
toe kennen aan vereniging of instelling die iets bijzonders had gedaan.  
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                                                                                                                                             Voorzitter Arie v.d. Meer en Hans Ree met de Cheque van f 1000, =  
 

Buiten het feesten, herdenken, repeteren en zo meer doen 6 UDI leerklingen op 17 april nog even examen voor 
het A-diploma. Elise Lievaart, Anita de Nooyer en Marleen Mulder op dwarsfluit, Sylvia van der Meer op 
altsaxofoon, Vivian Prins op klarinet en Adrie Pols op trompet slagen allen met vlag en wimpel. 100 score voor 
de eigen opleiding, een mooi resultaat! 
 

30 april, UDI staat met een stand op deze dag op het plein van het gemeentehuis om de club te promoten en de 
jubileumboekjes te verkopen. Ook het opleidingsorkest speelt nabij de stand van UDI op het feestterrein voor 
het gemeentehuis waar in de morgen de Aubade is en UDI compleet met majorette en drumband vooraan staat. 
In de avond het concert onder de Koepel voor een groot publiek waar ook de majorettes zich laten zien. 
Aansluitend sluit de vereniging zich nog aan bij de lampionnenoptocht door een gedeelte van Rozenburg om te 
eindigen aan de Esdoornlaan om te kijken naar het Vuurwerk.  
 

  
 

Hiernaast het zonnige concert van het leerlingenorkest  
onder leiding van Sybren Bijleveld. Veel bekijks voor de 
kweekvijver van UDI. Van de hier zittende toenmalige   
leden zitten in de harmonie momenteel (2023) Marleen  
Budding-Mulder en Rianne Jager- van der Meer nog in de  
harmonie. 
De overige leerlingen/leden zijn niet actief meer of zijn  
verhuisd naar buiten Rozenburg of wellicht hebben zij  
het instrument door andere redenen aan de wilgen 
gehangen.  
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Op de laatste dodenherdenking van deze eeuw met 
De titel ’Vrijheid maak je met elkaar’ staat UDI ook 
Paraat voor deze plechtigheid. Met Ad van Ham die  
de Last Post speelt onder de half stok hangende vlag, 
het Wilhelmus en met andere passende muziek  
werd het weer een plechtige herdenking. 
 
De bestuursvergadering van 10 mei geeft nieuws  
over de sollicitanten die zich hebben gemeld voor  
het dirigentschap. Er zijn er 11 binnen gekomen en  
er is met Bob Loggen een selectie gemaakt van 7  
kandidaten. Er wordt een schema opgezet wanneer  
zij op de bok zullen komen en dat gebeurd vanaf 8 juni  
tot 6 juli en dan telkens 2 sollicitanten per avond,  
één voor en één na de pauze. 
 

Een mooi affiche voor het jubileumconcert in de sporthal  
De Rozet op 29 mei. Hiernaast het raambiljet die door heel  
Rozenburg op winkelruiten en op ander Rozenburg hingen.  
Aan het einde van de avond liet ik Edwin Rutten er  
Een tekenen en spontaan schreef hij er nog iets op. 
De verslaggevers schreven er het volgend over; 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 45 van 93 
Avdm 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   
 

   
 

Enkele sfeerplaatjes van de geweldige avond met het leerlingenorkest, de C-majorettes, A-majorettes, de 
gehele majorette groep als Disneyfiguren, Edwin Rutten en Mw. de Sutter en de gehele leiding van de avond. 
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Een leuk stukje bij Schrijvende lezers de week na het  
concert staat hiernaast.  
De optredens en activiteiten volgen elkaar snel op  
en op 4 mei staat het gehele UDI langs het Scheur 
waar aan de oever de Bron van Rozenburg wordt  
geopend in het kader van de Cultuur regio. Een  
Slot van watertanks gevuld met water was verrezen 
En werd op deze dag feestelijk geopend. 
 
 
 
                             
 

                                                                                                                                      UDI aan het Scheur voor de opening ven de Rozenburgt 
 
 
 

                            
 

Zes dagen later op 10 juni is de sluiting avond van de 
29ste Avondvierdaagse waar 946 lopers actief waren. 
Ook een compleet UDI om voorop de stoet te 
begeleiden naar het gemeente huis waar samen met  
TSR de finale werd gespeeld. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
De majorettes met de Poms voorop op de route 
 
                                        De twee Rozenburgse muziekverenigingen op het  
                                        plein voor het Gemeentehuis 
 

Dat het een druk jaar zou zijn dat was van tevoren bekend. Het 5e evenement in dit jubileum jaar was het te 
organiseren DruMa VPR Eilanden festival in de sporthal de Rozet op 12 juni. Vooraf aan het DruMa festival de 
ontvangst van de besturen van de deelnemende verenigingen door het gemeentebestuur in de hal van het 
gemeentehuis. Jury leden zijn Dhr. van der Poort voor de drumbands en Mevr. Maas voor de beoordelingen van 
de Majorettes. 7 verenigingen en 18 optredens in de sporthal en de marsjes van diverse verenigen door 
Rozenburg onder politiebegeleiding was zeer geslaagd. De Mars Big City aan het einde van het festival met de 
harmonie van UDI was zeer overweldigend 
Ik kan er veel over schrijven, dat deden ze ook in de krant waar alles werd benoemd. Het volgende stukje vertelt 
dus wat ik wil schrijven over deze geweldig dag. Een dag waar vele UDI leden hun steentje aan bijdroegen om 
het tot een succes te brengen.  
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Het slot akkoord van deze dag met de VPR-eilandenmars met alle deelnemers op de vloer van de Sporthal was 
een kippenvel moment. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 

In het Mildenburgbos te Oostvoorne speelt UDI 
op 19 juni het gastconcert. Op de sfeervolle locatie  
is het altijd een plezier om te spelen, ook deze  
avond. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                UDI op het podium van de muziektent in het Mildenburgbos 
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Twee grote verenigingen vonden elkaar weer op het raadhuisplein en wel onder de koepel. Op uitnodiging van 
het Rozenburgs Mannenkoor speelt de harmonie. Dit is de afsluiting voor de vakantie van beide clubs en het 
werd een feestje daar! 

 
 

Na de laatste proefdirectie begin juli zijn door de leden briefjes ingeleverd waaruit komt wie de laatste drie 
kandidaten zijn waar ze na de vakantie de procedure verder mee gaan vervolgen. Op 31 augustus zal de eerste 
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kandidaat en hele repetitie op de bok staan en dan elke week erna nog één. Hierna zullen de leden weer een 
briefje inleveren waaruit zal komen wie de nieuwe dirigent zal worden. Dit haal ik uit de notulen van de 
bestuursvergadering van 12 juli waar ook gesproken wordt over de invulling van het wisselconcert op 17 
december.   
 

Veel van de afgelopen optredens stonden in het teken van het vertrek van Bob Loggen dit jaar. Zo werd hij in 
het Mildenburgbos al toegesproken door de voorzitter van Volharding, de organiserende vereniging van het 
concert, na het concert daar. Maar ook op 8 juli waren er dankwoorden voor Bob door de voorzitter van het 
Rozenburg Mannenkoor. In het 3e kwartaal van 1999 schreef ik als toenmalig voorzitter het volgende daarover 
in Tussen de Noten; 

 
Op 2 september 1999 is het 15 jaar geleden dat de majorettes zijn opgericht. Ondanks dat dit een feestje waard 
is wordt het gevierd in dit jubileumjaar. 
 

Met 2 bussen vertrekken er 91 leden en aanhang vanaf Rozenburg naar op 11 september voor het Uitje voor 
100 jaar UDI. Ze gaan naar Leersumveld waar een huifkar/paardentram tocht staat gepland. Eerst in Leersum en 
kop koffie en daarna in de kar waar het voor sommige stof happen was op de droge paden. Daarna in de bus 
naar het Dolfinarium waar we ons hart konden ophalen, jong en oud. 
 

   
 

Daar kregen allen een lunchpakket en stapten we om 17:00 uur de bus in voor een diner in Garderen. Daar 
waren ook dankwoorden voor de organisatie van het jubileumjaar en speelde de Mudband na het toetje nog 
een vrolijke noot in de tuin van het restaurant waarna de terugtocht van een heerlijke dag werd ingezet. 
 

In de notulen van 7 oktober lees ik dat de nieuw dirigent bekend is na de drie proefdirecties van na de vakantie. 
De keuze van de leden is gevallen op Lucienne de Valk uit Zwammerdam. De drie kandidaten lagen heel dicht bij 
elkaar maar de meeste stemmen kwamen uiteindelijk bij Lucienne uit. Zij zal tot 17 december een af te spreken 
schema de repetities gaan leiden naast Bob Loggen die het grootste gedeelte van het programma nog op de bok 
zal staan. 
  



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 50 van 93 
Avdm 

 
Het was tot nu toe al een heel bijzonder jaar maar 23 oktober  
tijdens het HaFaBra festival met de officieel ontvangst Cultureel  
Centrum de Nieuwe Schans kwamen ander dingen samen. Met 9  
optredens een prachtige bezetting voor deze middag in een telkens  
volle zaal. De jurering was in handen van Johan Perik, saxofonist  
van de marinierskapel, collega van Bob Loggen en arrangeur.  
Ook vandaag weer vele handen die het werk licht maken en zo ook  
achter de tafel in de hal van de Nieuwe Schans met van links naar  
rechts Ineke Bergwerff, Ria Barendregt, Ankie Degeling en Ria Quak. 
 

 
 

Er is wederom veel belangstelling 
van de kranten in de regio voor en  
na het festival waarvan hier enkele 
koppen en verslagen waar ook weer 
alles staat waar ik over wil schrijven. 
 
 
 
 
 

 
                                                                                        Bob Loggen geconsenteerd in actie 

 
 
                                                                                          
                                                                                       UDI in actie op haar georganiseerde VPR-festival 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                                Jury lid Johan Perik en secretaris Lena Schermer 
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Ik heb hier al eerder aangeven dat we voor de  
afsluiting van de cultuur regio het besturen 
orkest VPR zouden samenstellen. Dat gebeurde 
ook maar dat was ook met een knipoog naar 
het vertrek van Bob Loggen Bij UDI maar ook van 
de VPR. Bob is geliefd in de regio en na zoveel 
jaar een begrip geworden. Dus neemt Bob ook 
voor dit VPR besturenorkest afscheid van de  
regio en zijn vrienden. In de verschillende teksten 
is wat te lezen hierover. 
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Na het festival in Cultureel centrum de Nieuwe Schans snel met elkaar iets eten en met het gehele VPR Besturen 
orkest naar Spijkenisse waar in De Stoep we de kerst op de taats zetten bij de afsluiting van de Cultuurregio. Het 
slotstuk die avond, de Hymne waarvan de tekst hieronder, werd uit volle bost meegezongen door de 
aanwezigen.  
Na drie leuke repetities met de bestuurders voor dit gelegenheidsorkest, het waren er over de 50, onder 
bezielende leiding van Bob Loggen maken we het met elkaar op het podium voor deze afsluiting. Ook hier weer 
veel pers en mooie stukken en foto’s van dit zeer bijzondere orkest en geste naar Bob. Na afloop mooie 
woorden en saamhorigheid onder de deelnemers en zelfs ook dat wij de cultuur regio hadden gered mat zo’n 
afsluiting met dit optreden. Het was een beetje tegengevallen deze Cultuurregio mochten we horen tussen de 
regels door.  
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Met een goed gevoel sluit UDI met dit concert en het festival de actieve met naar buiten gerelateerde 
activiteiten voor het 100 Jaar UDI af, wat een Feest! 
 

Zonder verdere gegevens zijn er voor de majorettes nog twee festivals op 23 oktober in Hoogvliet en op 6 
november een majorette festival in Leiden 
 

Na alle activiteiten die naar buitenaf zijn  
gerelateerd is er op 20 november een  
afsluitende feestavond met het Combo van  
de Marinierskapel in Cultureel Centrum de  
Nieuwe Schans. In de middag haalt de  
Mudband de Sint met zijn pieten nog binnen  
en begeleid hem door Rozenburg naar de  
Nieuwe Schans. 
Daar was er in de avond geen pepernood meer 
te vinden maar zat de band voor het podium  
en was de zal gevuld met feestvierders.  
Een openingswoord door de voorzitter die het   
jaar nog langs liet komen, het jaar dat eigenlijk 
3 jaar geleden al begon met het oprichten van een feestcommissie voor dit jubileum jaar. Die later weer 
ontbonden werd door van alles en nog wat. Op 24 april 1997 was daar de commissie die op die avond in het 
zonnetje werd gezet. Zeger Roobol, Chrisla Boertje, Annette Boogaart, Pauline Sas en Be Schermer kregen de 
eer die zij verdienden, bloemen en een hartelijk applaus van de aanwezigen. Daarna sloot Arie van der Meer af 
met en bedankje aan eenieder die waar en wat dan ook ergens ervoor gezorgd heeft om dit jubileumjaar te 
maken zoals het gemaakt is, “Het was geweldig, dank jullie wel”.  

 
 
Daarna kreeg Gerrit Lievaart het woord en maakte complimenten naar het bestuur en naar de feestcommissie 
in eigen stijl en woorden. Het laatste stukje van zijn reden staat hier onder, voor wie hem gekend zijn zal dit zeer 
herkenbaar zijn! 
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Na alle woorden die er moeten zijn op zo’n avond valt ervan eenieder wat af, en terecht!  Na een inspannend 
jaar met zijn voorbereidingen. Tijd voor een feestje, en dat maken het combo van de Marinierskapel ervan!  
Maar er is nog meer die avond. Oude instrumenten worden per op bod verkocht door de goed gebekte 
drummer van het combo Arjan van de Dussen en Bert van Aalst die de koperinstrumenten laat klinken, die het 
nog deden. Alle instrumenten kregen een eigenaar uiteindelijk. Na een blokje muziek was er nog een lingerie act 
waarbij de mannen geprikkeld werden. Sylvia van der Meer had een act met 12 soorten Bh’s van groot naar 
klein met daarbij de nodige humor en beschrijving van de borsten van de vrouwen. Lachen gieren en brullen bij 
deze leuke act en afwisseling op deze feestavond die tot uiteindelijk in de kleine uurtjes eindigde. Hieronder wat 
sfeer plaatsjes en het Lied van het Jubileumjaar. 
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Dinsdag 14 december de avond waar we niet om heen kunnen  
en onomkeerbaar vast stond, de laatste keer repetitie met Bob  
Loggen op de Bok. Na 29 jaar trouwe dienst is dit de laatste keer  
en daar staan we bij stil. Een kort woordje en lekker flesje om  
samen met Trudie van te genieten op de bank. In die week een  
prachtig verhaal in de Maasstad, een weekblad op Voor Putten  
en Rozenburg en vrijdag 17 november het wisselconcert. 
 

 
 

Bob Loggen oeverhandig de dirigentenstok aan Lucienne de Valk. 
 

Ik kan er niet omheen om het krantenartikel van Anneke Boskma te plaatsen, daar staat alles in over Bob 
Loggen en zijn afscheidsconcert  
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                                                                                                                               Bob met zijn vrouw Trudie als voorproefje op de bank bij UDI 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                                                                                     Sybren Bijleveld    
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De koek is voor sommige leden nog niet op in dit jubileumjaar. De leerlingen in het leerlingen orkest maken het 
jaar vol en doen dat in het Anker waar zij hun programma ten gehore brengen.  Zoals te lezen is in het artikel 
gaat er na de komst van Lucien de Valk ook in de opleiding iets veranderen en nemen we als dirigent afscheid 
van Sybren Bijleveld die wel aanblijft als klarinet en saxofoon docent.  
 

2000_ gelukkig gaat de overgang naar het 1999 naar 2000 gladjes voorbij en lopen er geen PC’s vast en zeker 
geen instrumenten. Wel zie ik veranderingen bij b.v. het prijzen team voor de verloting van de prijzen tafel 
tijdens de uitvoeringen. Ria Quak, Marijke Buis Chrisla Boertje gaan onder leiding van Carla van Ham de 
prijzentafel verzorgen en doen een oproep in het kwartaalblad.  
Daarin lees ik ook dat het “Dagorkest” VPR gaat starten en vraagt in ons blad om leden. Ik had er in 1999 al over 
geschreven maar nu is het dan toch gelukt om het te gaan organiseren en een repetitie uit te schrijven. Het 
orkest hangt onder de vlag van de vlag van het overleg Voorne Putten en Rozenburg. Er zijn al leden van UDI die 
zich hebben aangemeld voor dit orkest wat op woensdag morgen gaat repeteren in Tinte. 
 

Tijdens de nieuwjaarsreceptie op 4 januari hebben we buiten de woorden  
van de voorzitter 5 jubilarissen te weten: Leen Quak en Wim Rietdijk  
50 jaar, Han Quak en Caroline Rietdijk 25 jaar lid en Frans Lobé loopt al  
25 jaar met het Vaandel voor de harmonie. Zij worden allemaal  
toegesproken en voorzien van het speldje of certificaat die daar bij hoorde.  
Voor het eerst in haar bestaan wordt een dirigent benoemd als Ere dirigent  
Een speech en een rijm gingen hieraan vooraf en het oudste lid (in leeftijd)  
Teun van der Meer mocht uit handen van de vereniging hem de top van het oude vaandel met inscriptie 
overhandigen, Bob was hier zeer mee vereerd! Daarna hadden de ex spruiten plukkers binnen nog een act 
onder aanvoering van Gerrit Lievaart. Er was een nieuw ras spruit gemaakt waar jaren aan voorbereiding aan 
vooraf waren gegaan. Vandaag was de onthulling en elke ex spruitenplukkers als iets voor over het ras waarna 
het resultaat onthuld werd (zie foto). 

     
 

Waar het voor de één de laatste is dan is het voor de ander de eerste. Dat ervaarde Lucienne de Valk op de 
uitvoering op 24 en 25 maart. Voor Gentiana van der Stokker, instructrice van de majorettes, na 13,5 jaar ook 
haar laatste avond bij UDI. Door haar werk kan ze het instructrice zijn niet meer combineren en neemt ze met 
pijn in haar hard afscheid van “Haar” meiden zoals ze dat verwoorden. Maar er was nog meer bijzonders op 
deze avonden, Teun van der Meer moet om gezondheidsredenen stoppen met cornet spelen en heeft het 
moment van vertrek van Bob Loggen aangegrepen te gaan stoppen. 57 jaar is hij zeer actief lid geweest en het 
bestuur had hem voorgedragen voor de leden om hem ere lid van de vereniging te maken. Dat gebeurde dan 
ook en op zaterdag werd het muziekprogramma onderbroken om deze onderscheiding aan hem toe te kennen. 
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Heel bijzonder dat ik als zoon en voorzitter dit mocht doen bij mijn grote stimulator en voorbeeld. Erwin, mijn 
zoon mocht hem als lid van UDI de oorkonde overhandigen en Rianne als lid de bloemen.    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ook op deze avond werd Ina Breukel in het zonnetje  
gezet omdat zij al 15 jaar de begeleiding doet bij de   
majorettes, bij de kraam staat op Koninginnedag en de prijzen tafel jaren heeft verzorgd. Een terechte 
waardering voor een voorbeeld vrijwilliger voor UDI.  Voor de gestopte instructrice Gentiana  van de Stokker is 
Carla van Elswijk uit Bleskensgraaf benaderd  en zij is  aangesteld als nieuwe instructrice van de majorettes. 
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Zo af en toe toch wat melden van de inmiddels waardig onderdeel van UDI geworden te zijn, de Mudband. Op 
28 april spelen zij op de nacht van Oranje in de Nieuwe Schans. Daar kregen zij die avond als sponsering gele 
sweaters van de beheerders Hennie en Theo. Het geheel is zo mooi aangekleed en het is nog lekker warm ook 
als ze buiten spelen.  

 
De Mudband in het geel op de nacht van Oranje 
 

Vanwege de zondagsrust wordt Koninginnedag op zaterdag 29 
 april gevierd. Dat gebeurt zoals we het gewend zijn maar het  
leerlingenorkest geeft ter promotie in de middag een concertje  
nabij de kraam van UDI. Lucienne de Valk geeft haar visite  
kaartje af met dit gezellige leerlingenorkest wat er zin in had. 
In de morgen doet de rest van de vereniging het Baken aan en 
De mensen zaten al te wachten omdat dit was aangekondigd in  
het interne blad wat daar rond gaat  
 

 

 
In de avond zit UDI onder de koepel en speelt daar ook een mooi concert en sluit af met de mars voor de 
lampionnenoptocht naar het Vuurwerk  
 

Op 4 mei de gebruikelijke medewerking aan de dodenherdenking. 
 

De sponsering van de winkeliers voor het 100-jarig  
bestaan is reden om met de Mudband namens de  
vereniging langs de winkeliers te gaan. Dat gebeurt  
uiteraard met muziek en een bedankt brief die  
persoonlijk wordt overhandigd aan eigenaar of  
bedrijfsleider wordt bijzonder gewaardeerd.  
Het winkelend publiek was ook zichtbar aangenaam  
verrast door de klanken van de Mudband.  
 
               De 18 Mutters die op deze dag de winkeliers namens UDI bedanken 
 

Met 24 optredens werd op 20 mei het onderlinge solistenconcours weer gehouden. Een zeer gemêleerd 
gezelschap zoals majorettes, drummers en blazers van verschillende niveaus deden deze middag hun stinkende 
best er iets mooi van te maken. Zo waren er zelfs leerlingen die nog maar 8 maanden les hebben die het durfde 
om voor de jury hun kunnen te laten horen, ga er maar aan staan! Joke Teuben nam de jurering af bij de 
majorettes en Dik van Ooien bij de blazers en slagwerkers.  
Aan het einde van de middag waren er alleen maar winnaars met mooie resultaten en een ervaring rijker! 
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In de avond van 25 mei loopt de Mudband in de West wijk  
samen met de collectanten van het Anjerfonds door de wijk  
en bellen de collectaten deur voor deur aan om geld in te  
zamelen voor dit goede doel. Ook is een derde van de  
opbrengst voor de verenging en kunnen we aankloppen voor  
een bijdrage bij investeringen van uniformen en 
instrumenten. Het was een nuttige avond in de west wijk en  
door het blazen van de Mudband werd het ongemakkelijke  
verzacht door de aangename klanken en gezelligheid.  
 

De 30ste avondvierdaagse werd 8 juni op de laatste avond met muziek van UDI afgesloten.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Oude tijden herleven op de Paardenmarkt op 11 juni. De Mudband op twee karren door Heenvliet met daarvoor 
Belgische knollen (werk paarden). De karren en paarden zijn van Jan van Oudenaarden, een oud Rozenburger, 
die op Heenvliet woont en ons had uitgenodigd dit te doen. De plaatjes spreken voor zich! 

   
 

Op 1 juli doen 11 leerlingenuit de eigen opleiding examens in de Rockanje, het stukje verteld de rest; 
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Het VPR-eilandenfestival wat op 17 juni voor de DruMa werd georganiseerd is door het 35-jarig bestaan van 
harmonie uit Zwartewaal georganiseerd. Daar is geen gepaste sporthal dus wijkt men uit naar Zuidland.  Met 19 
optredens werd dit een mooi en goed georganiseerde dag ook voor onze drumband en majorettes. 
 

Oude tijden herleven ook in 2000 als de harmonie,  
drumband en leerlingenorkest net naast de plak waar ooit  
de muziektent stond een heerlijk zomeravond concert  
organiseer. Spelen voor het volk, daar waar UDI altijd zijn  
energie uit haalde in vervlogen  
tijden, zeg maar de vorige eeuw! 
Dit was tevens het laatste muzikale 
Feit van voor de vakantie. Hierna 
was het 4 weken stil in de Schans. 
 
Net voor de vakantie nog wat  
Mutaties. Pleun Buis dient zijn  
ontslag zeer onverwachts aan om 
persoonlijke redenen. Pleun was een 
stuwende kracht tijdens het 100 jarig 
bestaan en bij de drumband. 
Bij de opleiding moet Sybren  
Bijleveld om gezondheidsreden zijn 
functie als hout docent neerleggen. 
Erg jammer voor ons omdat het een 
goede docent was en goed bij de  
leerlingen lag. Maar zijn gezondheid 
gaat voor.   
In Charles de Heij vinden we  
gelukkig een goed vervanger die na  
de vakantie de leerlingen zal gaan  
opleiden. 
 
Tijden veranderen en dat gebeurt  
ook bij UDI in verschillende dingen  
en gebruiken. Zo zijn er in het  
verleden, en daar heb ik genoeg  
over geschreven, serenades voor uit één lopende activiteiten. Gelukkig zijn ze er nog en zelfs één met een foto. 
Tom Jan en Annelies van der Meer zijn 25 jaar getrouwd en een serenade is zeer welkom. In Oostvoorne wel te 
verstaan maar daar draaien we bij UDI ons hand 
 niet voor om.  
Met een 26 muzikanten  
spelen voor Hotel van  
Marion een lekkere deun  
en het lang zullen ze  
leven voor 25 jaar  
huwelijk. 
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Na de vakantie hebben we in dezelfde categorie en 50-jarige huwelijksfeest en daar worden we zelfs 
uitgenodigd om op het podium een klein concertje te verzorgen. Het zijn Gerrit en Gerdien Lievaart die in de 
Nieuwe Schans dit feest vieren voor de grote familie en vrienden schare die zij hebben. En dat gebeurt dan ook 
waarvan de foto’s het bewijs zijn. 
 

 
 

De gelden van schenkingen van het 100-jarig  
bestaan worden omgezet in instrumenten  
voor de vereniging. 
Voor de oplettende kijker zien jullie mij,  
Arie van der meer, hierboven op de foto met  
de Basklarinet spelend op het podium zitten.  
Dat was een behoefte van de nieuwe dirigent  
en die kon door de gulle giften worden  
aangeschaft en was ik de gelukkige om hier  
mee aan de slag te gaan. 
Van het geld van Huntsman kocht de  
vereniging een nieuwe Bariton saxofoon  
waarmee ze een afspraak makten en op de 
foto gingen met de bespeler van dit kostbare 
instrument.   
 
Op de gemeente dag van 23 september laat 
UDI ook van zicht hoeren en van zich zien. 
Op het plein van het gemeentehuis staat een  
UDI kram en zijn er op drie tijdsstippen  
presentaties en of concerten. Ook kan er  
geprobeerd worden welk instrument e.v.t.  
iets voor je kan zijn om te gaan bespelen. 
Alles stond er om op te slaan of op te blazen. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                                                       De kraam van UDI 
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In augustus en september nog meer UDI-nieuws in dit blokje verzameld zoals de bloembollen actie die net zo 
goed verliep als de M&M actie van mei vorig jaar. 6 avonden lang op pad en Rozenburg stond er het volgende 
voorjaar kleurijker bij en de kas is gespekt met een mooi bedrag.  
De drumband en majorettes gaan samen op pad en doen dat in Rockanje tijdens de lampionnen optocht op 25 
augustus aldaar. Een hele prestatie met 8 tamboers waar Janet van Ommen in ons kwartaalblad over schijft 
trommelen, “alsof je leven ervan af hangt”.  
Begin september iets Uitzonderlijk bij het sluiten van de Stormvlietkering. Daar sloegen onze drumband leden er 
op los onder het motto “Slaan op Containers”. Dit haalde zelfs TV Rijnmond en olievaten en containers moesten 
het ontgelden voor dit project.  
23 september doet de A groep van de majorettes mee aan een wedstrijd voor kleine groepen in Sliedrecht met 
een kans geplaatst te worden voor het Nederlands kampioenschap. Aan het einde van de dag bleken ze 45,5pnt. 
te hebben behaald  niet genoeg om geplaatst te worden.  
Op deze zelfde datum wordt Pleun Buis verrast door drumband met een serenade bedankt voor zijn inzet voor 
de vereniging en speciaal voor dit onderdeel. Bloemen en een gesigneerde pen mocht hij uit handen van hen 
ontvangen. 
Op 30 september geeft de harmonie en concert tijdens de reünie van de historische vereniging Oud Rozenburg. 
Een leuk concert waar vele oud Rozenburgers en nog woonachtige leden van genoten.   
 

Met 10 verenigingen, waarvan het Dag Orkest VPR voor het eerst deelnam werd op 11 november het VPR-
eilanden festival te Zwartewaal gehouden.  
UDI presteerde naar verwachting en nam de  
kritische noten ter harte voor de volgende  
graatmeter die op de agenda stond. 
 
 

Die volgende graadmeter was 25 november op  
Concours te Eibergen. Het is dan twee jaar geleden  
dat UDI op concours is geweest maar het drukke  
jubileumjaar en de wisseling van dirigent was reden  
voor het besluit om dit jaar te gaan. Een mooi  
moment om te kijken waar UDI staat.  
Het werd een 2e prijs waar allen zeer tevreden mee 
waren. De inbreng van jeugdige muzikanten uit de 
eigen opleiding, een andere dirigent en na een  
geweldig jubileum jaar waar veel inspanning was 
geleverd was best een uitdaging te noemen. 
UDI weet waar zij staat en kan met dit resultaat 
Vooruit gaan kijken naar nieuwe muzikale dingen. 
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3 leerlingen van UDI mochten in de Lier voor respectievelijk voor het A en B diploma examen doen. Dave van 
Koningsbrugge op Euphonium behaalde zijn A en Marleen Mulder en Dagmar Nieboer behaalde hun theorie 
diploma nadat ze hun praktijkexamen al eerder positief hadden afgesloten. Weer een mooie dag voor de eigen 
opleiding. 
 

Net als vorig jaar sluit het Leerlingen  
orkest het jaar met muziek af.  
De leerlingen en Lucienne de Valk hebben 
elkaar gevonden en dat is fijn samenwerken. 
Het geheel is groeiende en dat is fijn om te 
horen, want daar gaat het uiteindelijk om. 
Het was het derde optreden van dit jaar en 
In 2001 staan al nieuwe plannen en  
optredens klaar. 
 
 
 
2001_en dan is er alweer een jaar voorbij en kijken we op 6 januari  
terug en vooruit op de nieuwjaarsreceptie die er al even gewoon  
bij hoort als vele ander UDI-gewoontes. Na het ontbinden van de  
zangvereniging de Lofstem aan het einde van 2000 is UDI nu de  
oudste vereniging op Rozenburg. Dat is op zich wel aardig maar  
het betekend dat er iets is weg gevallen wat bijna net zo oud was  
als UDI. We weten inmiddels wat er nodig is om het zo lang vol te  
houden als jullie de jaren hiervoor hebben gelezen!  
In de speech van de voorzitter zijn gedachten bij Bob Loggen die  
eind 2000 plotseling is opgenomen in het ziekenhuis. Het gaat op  
dat moment goed maar er is grote onzekerheid. Ook haalt hij de  
verandering aan die het afgelopen jaar zijn doorgevoerd in alle  
groepen die UDI rijk is. Nieuwe docenten, een andere instructrice,  
en de daaraan verbonden andere zienswijze en ideeën die zij of  
hij meebrengt. Het houdt de boel scherp in deze veranderende tijd  
gaf hij aan. 
Zoals gebruikelijk waren er ook jubilarissen en dit jaar 3, Tom Jan  
van der Meer, Arnold Camfferman en Leo Degeling allen 25 jaar  
lid van UDI. Lena Schermer kreeg uit handen van voorzitter van der Meer een zilveren hanger voor haar 
vervulling van 12,5 secretariaat van de vereniging.  
 

De plannen van de gemeente voor een nieuw Multifunctioneel Centrum  
vallen verkeerd bij de gebruikers van de Nieuwe Schans en de beheerder.  
Na een overleg met alle gebruikers en de beheerder wordt op 12  
februari in het gemeentehuis actiegevoerd door deze groep en  
spreekrecht opgeëist. Met veel tamtam, lees muziek, wordt dit  
spreekrecht kracht bijgezet en loopt de Mudband met daarachter de  
Carnavals vereniging de raadzaal binnen. Nooit vertoond is misschien te  
veel gezegd maar zeer opmerkelijk en niet verwacht was wel het goede  
woord. De voorzitter van de carnaval, Martin van der Ster, nam een gedeelte van het spreekrecht op zich en dat 
deed Arie van der Meer. Ook de beheerder deed een duit in het zakje om het ongenoegen hoe de politiek 
momenteel bezig is duidelijk te maken.   
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15 maart in de morgen bereikt ons het droeve  
bericht dat onze ere dirigent Bob Loggen zijn strijd  
heeft moeten opgeven. Hiernaast in Memoriam, de 
laatste woorden van een groot man. 
Met enkele muzikanten van het Harmonie-Orkest,  
Oud leden van de Marinierskapel, het toenmalig  
orkest van de Mariniers kapel en met  12 leden van  
UDI brachten wij op 21 maart op de crematie met  
veel passende muziek een laatste muzikale groet aan  
Bob Logen. 
 
Op 23 en 24 maart zijn de Uitvoeringsavonden van  
UDI en daar wordt bij het begin stil gestaan bij het 
Overlijden van Bob Loggen. Staande wordt er 1  
minuut stilte gehouden waarna er in zijn stijl en  
gedachte muziek gemaakt, ‘The Show muts go on”. 
Harmonie, drumband en majorettes tarden alleen  
maar ook gezamenlijk op, iets waar naar gestreefd  
wordt binnen de vereniging.   
Op de avonden wordt van John Schot die 12 jaar  
actief is geweest als instructeur van de drumband  
afscheid genomen. Zijn vervanger was al bekend en  
werd voorgesteld aan het publiek. Het is oud lid  
Wim Vermeulen die het stokje in goed overleg gaat 
overnemen.  
Een klein greep uit wat stukje uit de krant en wat de 
Foto’s er bij hier onder. 
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Jaarvergadering, de invoering van de euro komt  
ter tafel en de penningmeester legt een voorstel  
aan de vergadering voor met euro bedragen.  
De vergadering gaat met het voorstel akkoord.  
Ook is er aanpassing voor het huishoudelijk  
Regelement om de leeftijd van lid worden te  
verlagen van 8 naar 7 jaar, ook hier gaat de  
vergadering mee akkoord.   
Bij de bestuursverkiezingen zwaait Lena  
Schermer na ruim 12 jaar af en wordt of is al  
vervangen door Bert Bus die al een tijdje  
meedraait als 2e secretaris. Wim Boertje was al als interim voor Pleun Buis ingevallen en wordt door het bestuur 
voorgedragen en gekozen. Dave van Koningsbrugge wordt ook gekozen en zo is het bestuur weer met 7 leden 
en dus compleet. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Koninginnedag weer vanouds, hoewel twee  
optredens op de dag worden door grote  
geluidsinstallatie totaal weggeblazen en vallen  
in het water. Op 19 juli is er een gesprek  
geweest bij de burgemeester die aangeeft dat  
dit niet meer zal gebeuren. 
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4 mei.  
 
 
 
 

 
 

Op 29,29 en 30 mei wordt er weer gecollecteerd voor het Anjerfonds in de avonduren. Majorettes en drumband 
gaan op de maandag naar buiten en versterken met muziek en show de collecte en de harmonie en Mudband 
doen dat op twee ander data.  
 

Bv van 7 juni lees ik dat de gemeente een beslissing gemaakt in de plannen voor een nieuw MFC. De gevreesde 
optie 1, waar verenigingen tegen verzet hebben, is er doorheen gedrukt. Er wordt met elkaar afgesproken de 
zaak goed in de gaten te houden en desnoods weer in verzet te komen. MFC; na brieven wisselingen van de 
gemeente en de gezamenlijke cultuur verenigingen zal een werk groep in het leven worden geroepen om 
gezamenlijk tot iets te komen. Wordt vervolgd. 
In de werkgroep voor een te organiseren kerstconcert met 5 verenigingen is weer een stap verder, ook dat is 
nieuws in deze vergadering. 
 

 
 
Of het ook de 31e keer is dat we meelopen dat weet ik niet zeker maar het 
Is wel een jaarlijst terugkerend marsje wat de vereniging doet. Ook al is er 
nog wel een gezeur over de lengte van de mars binnen de vereniging we  
gaan er weer voor ook op deze 14e  juni. 
 
Waar we ook met elkaar voor gingen was het concert op de Muziektent op 
de prachtige locatie in het Mildenburgbos te Oostvoorne op 23 juni. 
Een grote schare publiek op deze unieke plek in het 
prachtige bos gaf UDI vleugels en speelde er lustig  
op los.  
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De Mudband is niet meer weg te denken  
binnen UDI en maakt buiten de optredens  
van de harmonie en drumband, uit deze  
twee onderdelen komen de leden van dit  
gelegenheidsorkestje, ook muziek. Dat valt  
ook buien Rozenburg op en zo komen er  
geregeld verzoeken om te komen spelen,  
we vallen in de smaak! 
En niet voor de minste activiteiten krijgen ze  
dus aanvragen, zoals het Tinte Feest begin  
juli. Een driedaags feest met op donderdag 
avond een programma waar ze mogen  
opdraven, zie de aankondiging hiernaast. 
De kop naderhand in de krant geeft aan dat  
we iets moois hebben meegemaakt op een  
 

 
 

mooie en bijzondere plek. Uit eigen ervaring kan  
ik aanvullen dat we een moord avond hadden met 
de twee andere bandjes qua muziek. De orkesten  
speelde solo in een blokken na elkaar en na 24:00 
uur gezamenlijk, het dak ging er af en het publiek  
was euforisch. Na de laatste klanken, de meeste van 
ons hadden een vrije dag genomen daags er na,  
namen we het er goed van. Na tweeën terug op 
Rozenburg werd de Pancho in de Emmastraat nog 
aangedaan omdat we toch wel trek hadden  
gekregen na zo’n avond. Tegen vieren gingen de  
daar nog aanwezige Mutters uiteindelijk huiswaarts. 
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In de categorie serenades een bijzondere, en wel op 13 juli te  
Spijkenisse. De uitnodiging hiernaast was de aanleiding om met de  
harmonie Tom Jan van der Meer te verrassen. 
En dat lukte, stiletjes gehoopt en dan ook nog komen, was zijn 
reactie. Een paar marsen, een aardigheidje en een mooie speeds  
waren dik verdiend voor een man die heel veel voor de vereniging  
betekende.  

 
 

Elek serenade is bijzonder dus de ook van Marco Verheul & Amber Wauben die op 27 april hun ja-woord aan 
elkaar gaven.  Uiteraard kregen zij in de feestzaal in Zuidland een serenade en de felicitaties van de vereniging. 
 

Zoals het al de gehele geschiedenis gaat om de club  
te voorzien van instrumenten en kleding en daar dan 
ook buiten de club kas gelden te vinden om dat te 
realiseren gaat dat ook bij deze actie voor wat  
nieuws. In dit geval de majorettes die nieuwe  
trainingspakken willen en krijgen mede door de baas 
van bestuurslid Wim Boertje. Een mooi gebaar en  
prachtig gezicht deze eenheid (helaas geen kleuren 
plaat).  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Het is best lastig om als schrijver in deze periode dat ik voorzitter was het te benoemen en te noteren.  We, ze, 
we en hebben omdat ik er zelf midden inzat zijn de lastigste zinnen omdat ik het ook wat neutraal wil houden, 
maar dat lukt niet altijd. In de plakboeken dus ook veel van ons zelf omdat we met z’n alle op UDI zaten maar 
ook dat je als voorzitter vaak benoemd en vernoemd wordt en dat niet elke keer wil gebruiken.  
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Ik ontkom er dus niet aan maar ik bepaal natuurlijk zelf wat ik plaats in deze beschrijving over UDI, het is mijn 
kijk op de historie. Op 25 mei een gebeurtenis waar ik zelf actief was voor UDI, in het plakboek was ik er al langs 
gekomen maar had het laten zitten.  Bij het doorlezen van het 3e kwartaalblad van dit jaar kwam ik dit stukje 
tegen van Gerrit Lievaart en plaats het dus alsnog. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
Met een heerlijke barbecue sluiten we de laatste dinsdag voor de vakantie op 17 juli op het terras van de Schans 
af. In die week gaan we met alle onderdelen vakantie houden en voor de eerste keer doen we dat op deze wijze. 
Verandering van spijs doet eten en zo geldt dat ook voor deze andere manier van op vakantie gaan! 
 

Van 3 september tot 24 november heeft de Plusmarkt de ‘Sponsoractie Plus’ waar de vereniging dus geld mee 
kan verdienen. Bij f 10, = boodschappen krijgt je een sponsor biljet die je aan een vereniging kan geven en die zij 
weer kunnen verzilveren bij de Plus. Een mooie manier om UDI te helpen aan wat kasgeld en dat gebeurt dan 
ook. De opbrengst heb ik niet kunnen achterhalen maar het was wel een geslaagde actie van de Plus 
supermarkt, voor beide partijen! 
 

Op 3 november weer iets nieuws bij UDI, een studie ochtend voorafgaande aan een dubbelconcert van UDI de 
Brassband Rijnmond. De harmonie wordt in drie groepen verdeeld, slagwerk, koper en hout. De slagwerkgroep 
krijgt door Lucienne de Valk (dirigent, docent en  
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slagwerker) op het podium van de Nieuwe Schans onderwijs. De kopergroep staat onder leiding van oud lid  
Nico van Vliet (hoornist van het Rotterdams Filharmonisch orkest) en de hout groep wordt door  
Charles de Heij (Hout docent van UDI) onder handen  
genomen. Het wordt een leerzame en leuke studie  
ochtend die smaakt naar meer. 
 

In de avond staat het dubbelconcert met Brassband  
Rijnmond op het programma met drie leden van UDI in  
haar gelederen. Het werd een prachtige avond waarvan  
een klein stukje uit het uitgebreide verslag 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Een week later, 10 november, was de middenzaal van  
de Schans het toneel van het onderlinge solistenconcours van UDI. Met 20 optredens wat minder belangstelling 
als vorige jaren maar een niet minder  
kwalitatieve middag waar drummers, majorettes en  
blazers in verschillende samenstellingen voor de jury  
gingen staan of zitten. De krantenkop van deze middag  
zei genoeg, het artikel de rest. 
 
 
 
 
 
 
 
 
         v.l.r. het houtkwartet Han Quak, Aarnoud Camferman, Arie v,d, Meer en Lisette Harms 
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24 november zijn er twee onderdelen van UDI  in de weer voor een majorette festival en een concertje, 
hieronder staat waar en hoe het eraan toe ging. 
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Waar gaat dit naartoe zullen jullie denken naar de kop van de krant op de vorige bladzijde. Het is de werkgroep 
voor het op handen zijnde kerstconcert waar 5 muziekverenigingen zich hebben samengevoegd. 
Ee mooi initiatief wat bij het Mannenkoor vandaan kwam en de andere 4 warm wist te krijgen voor dit concert. 
 

 
Het concert zal plaatsvinden op 22 december in de sporthal De Rozet was de tekst van het overige van deze 
aankondiging in de krant van eind november. 
 

Zaterdag 15 december stond de Mudband met twee Rozenburgse wethouders bij de opening van de 
Millenniumfontein in Spijkenisse waar de gemeente ook de 75.000 bewoonster verwelkomd. Het stukje in de 
krant verteld ons nog meer. 

 

 
 

Zelfs het Leerlingeorkest weet zich buiten Rozenburg van zich te laten horen. Bij de katholieke 
Vrouwenvereniging geven zij op donderdag 20 december een verdienstelijk kerstprogramma in de Proestante 
kerk in de Kerkstraat. Een knus klein kerkje waar het fantastisch klonk en ze een enthousiast publiek hadden.  
 

Op 21 december, een dag later dus, speelde zij met de overige leerlingen ook een mooi en sfeervolle avond vol 
voor ouders en ander belangstellende.  
 

22 december Kerstconcert in Sporthal, waar 
5 verenigingen groot in kunnen zijn gebeurde. 
Kerst, altijd al een feest apart en zeker als je 
dit met elkaar kan vieren met een gezelschap 
van 280 deelnemers. De voorpret was ook  
al goed en er was hard voor gewerkt.  
Het slot van de avond met het gezamenlijke 
muziekstuk Christmas fantasy werd de  
spreekwoordelijke kers op de taart gezet. Het  
artikel van Anneke Boskma,  complimenteus. 
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Een niet al te beste foto maar voor een idee hoe het er zag toch maar hieraan toegevoegd  
 

 

2002_ In het kwartaalblad 9e jaargang, 1e kwartaal 2002 nr. 32 lees ik dat de Plus actie van september 2001       f 
812,40 heeft opgebracht (toch nog gevonden). Daar lees ik ook iets over de grootste verandering voor ons 
allemaal, al heeft dat niets met de vereniging te maken namelijk de invoering van de euro (€)! 
 

De Nieuwjaarsbijeenkomst op 5 januari druk bezocht en fijn dat Trudie Loggen en verder Gerrit Versluis (Oud 
instructeur) en Gentiana van der Stokker (oud Instructrice) aanwezig zijn. Voorzitter haalde in zijn voorwoord 
2001 nog aan met veel leed in de wereld en bij mensen die dierbare moesten verliezen en zo ook wij met onze 
ere dirigent Bob Loggen. Hij sprak de woorden uit waar zijn vrouw een bedankbrief naar bestuur en leden mee 
eindige na zijn overlijden; “blijf het motto van Bob handhaven, Muziek maken is fijn, muziek maken met elkaar 
is nog fijner! Na het heffen van het glas en een toost op het nieuwe jaar zijn er vier jubilarissen die in het 
zonnetje worden gezet en gedecoreerd, hieronder het verslag met alle in en outs hierover. 
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16 februari gaan drie leerlingen in Rijnsdorp op voor hun examens voor  
respectievelijk A en B diploma. Alle drie slagen en dat weer een geweldig 
bericht voor de eigen opleiding waar veel werk wordt verzet hiervoor. Leuk 
detail is dat twee van de geslaagde anno 2023 nog steeds actief zijn in de  
harmonie (Rianne en Tamara). 

   
 
 

Na de generale repetitie zijn er op 22 en 23 maart de  
twee uitvoeringsavonden. Er is hart gewerkt in alle  
disciplines om de avonden weer tot en succes te maken. 
Dat lukt en alle lof voor de leiding van de vier onderdelen die de 
avond maken zoals ze waren. Op het volgende blad wat stukje  
uit het grote verslag met foto’s die de week in de krant stonden,  
met nieuws bij de majorettes, lezen dus!  
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Op 2 april worden voor het eerst het jaarverslag wat altijd werd voorgelezen niet meer voorgelezen maar bij 
binnenkomst uitgereikt. In deze vergadering wordt een nieuw project gepresenteerd dat via de eigen 
muziekopleiding zal worden uitgerold. Op de basisscholen zal een muziekproject in groep 6 en7 worden opgezet 
wat door Astrid van Ham, Sylvia van der Meer, Han Quak en Lucienne de Valk zal worden gefaciliteerd. Het 
project heet Samen Muziek maken… Geblazen….. Het is nodig om de continuïteit van de eigen opleiding te gaan 
waarborgen omdat er nu weinig aanwas is. Men denkt dit op deze wijze te gaan maken en de scholen zijn ook 
enthousiast omdat het mes aan twee zijde snijdt. Enerzijds dat er muziekles wordt gegeven en anderzijds 
leerlingen werving en naamsbekendheid voor UDI. Het plan wordt omarmd bij de leden. 
Bij de behandeling van het vaste agenda punt directie wordt er stevig gesproken en met elkaar van gedachte 
gewisseld over de dirigent. Er is wat langer onrust en onvrede over het functioneren maar ook onder elkaar is er 
het een en het ander daarover. Na ruim 29 jaar met dezelfde dirigent is het best lastig om een verandering 
daarin door te maken, het is geven en nemen van beide zijde. Gewoontes en ingeslepen dingen geven dus wat 
frictie maar na een goed debat en een stemming blijkt een overgrote meerderheid toch verder te willen met de 
huidige dirigent. Weeks na de ALV stappen toch twee leden op die het niet zien zitten, dat is natuurlijk altijd 
jammer maar democratischer kan het niet zijn! 
Het bestuur wordt gelukkig weer aangevuld met een nieuw bestuurslid na het plotseling opstappen van Dave 
van Koningsbrugge in december 2001. Han Quak zal zijn functie van coördinator Leerlingen opleiding op zich 
nemen. 
 

Uit het jubileumboekje van de Mudband haal ik het volgende; Na de seizoen opening bij de zeilvereniging in 
Oostvoorne hebben we het volgende water evenement op stapel staan. Nou ja meer een boot die op stapel 
staat en gedoopt moet worden. Dit optreden staat op 20 april gepland en wel van 16.00 uur tot +/- 19.00 uur. 
De plaats van handeling is op de kop van de oude haven naast het Witte Huis aan de Maas boulevard te 
Rotterdam. Hier is een oude scheepshelling en een botenhuis. We zijn te gast bij Jaap Littooij en Klazina Nipius 
die hun nieuwe in oude glorie herstelde zeil-, woonboot de “Vier gebroeders” met vrienden op deze wijze willen 
dopen en ons daarvoor hebben verzocht dit met muzikale klanken te omlijsten. Jaap Littooij is directeur van 
Moes Bouwbedrijf BV vestiging te Capelle a/d IJssel, de baas van Arie van der Meer. Naderhand zullen we met 
elkaar gaan eten in het Hoge huis bij de Tijdgeest, kosten voor ons zelf! 

   
 

30 april, buiten het gebruikelijke, weer eens wat nieuws waar UDI via een lid, die dit gratis mochten gebruiken, 
geld mee kon binnen halen voor de kas. Het waren Jan en Linda van Pelt die via een zwager deze Powerjump 
mochten lenen en zo de jeugd van Rozenburg een leuke attractie konden bieden, het werd een groot succes. 
 
 
 
 
 
 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 79 van 93 
Avdm 

 

 
 

Met het motto Vrijheid luister nauw verleend de harmonie haar medewerking aan de 4 mei herdenking op de 
algemene begraafplaats.  
 

In mei krijg ik van ons zeer gewaardeerd en zieke Gerrit Lievaart een briefje,  
een muziekstuk wat aan flarden is geblazen en met plakband aan elkaar is  
geplakt met een tekst over dit muziek stuk. Gerrit voelt zijn einde komen en 
is aan het ruimen zoals hij dat zei. Uiteraard heb ik zijn verzoek dit op te nemen 
in het archief ingewilligd en nu voel ik dat dit dan ook opgenomen moet worden in dit geschrift en zo 
doorgegeven kan worden.  
 

 
 

Op de volgende pagina zijn verhaal over dit bijzonder muziekstuk. Wat hij schrijft over mijn Ome Jan van der 
Meer, mijn leermeester, kan ik beamen. Voor de repetitie maar ook als ik op les kwam in de Emmastraat 
speelde hij dit stukje uit zijn hoofd. Een teken dat het goed in de vingers zat en ettelijke keren was gespeeld om 
het erin te krijgen. Lees het stuk en laat je meenemen in de geschiedenis van het muziekstuk!  
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De avondvierdaagse wordt op de 6 juni met het defilé weer afgesloten en UDI is er  
weer bij! 
 
 
 
 
 
 

 

                                                                                                      Het werven van leden blijft een bezigheid waar je als 
                                                                                                      vereniging altijd mee moet bezigzijn. Je kan nog zo 
                                                                                                      mooi spelen of een show neerzetten, de mensen 
                                                                                                      moeten wel lid worden om de continuïteit van de  
                                                                                                      vereniging te waarborgen.  
                                                                                                      De majorettes zeten dit in op 10 Juni met een 
                                                                                                      Majorette feest, zie de aankondiging hiernaast. 
 
 
 
 
 
 
 

Op Vaderdag dit leuke alternatief samen met het  
Leerlingenorkest van Voorne Putten voor hun eigen 
Clubgebouw in Nieuwenhoorn , in de Zon! 
 

 
 

 
 

Met Lucienne de Valk loopt het Leerlingeorkest als een zonnetje en is de  
sfeer superleuk. Op 22 juni nemen we deel LO aan het festival “De  
langste Dag” in Bodegraven. Lucienne komt uit deze buurt en kent dit  
festival en had ons al warm gemaakt ervoor. Ze had niets te veel gezegd  
het wet een prachtige muziek dag waar het Leerlingenorkest 2 maal een  
concertje gaf voor een grote opkomst van publiek. De entourage, zie  
hiernaast was prachtig  
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Zoals al eerder schreef ik over de werving van leden en het nieuwe schoolproject is er op 25 juni een 
voorproefje met een schoolconcert in de Nieuwe Schans. Het verslag vertelt de rest van het verhaal van dit 
eerste Schoolconcert 
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Het VPR Eilanden festival voor de DruMa werd op 29 juni in Hellevoetsluis afgewerkt. Eindelijk iets kunnen 
vinden van deze twee onderdelen van UDI, waarvan acte hieronder 
 

 
 

Net voor de vakantie op donderdag avond 11 juli hebben het Rozenburgs Mannenkoor en de Harmonie elkaar 
weer gevonden en doen ze waar ze goed in zijn, muziek maken onder en voor de koepel met een Koepelconcert 
op het Raadhuisplein. De grote opkomst van publiek genoot van de twee programma’s die werden gezongen en 
gespeeld 

 

Op 14 september een drukte op het Marijkeplein waar drie onderdelen van UDI zich verzamelde voor 
verschillende uitjes die dag. Majorettes en drumband vertrokken nar een festival in de Efteling en de Mutters 
nar Zuidland en Giesenburg wat later op de dag en avond. Voor de Kwartaalnoot, het kwartaalblad van Dacapo 
in Giesenburg maakte ik het volgende verslag van een bijzonder dag van de Mudband. 
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Op de volgende pagina het verslag van een drumband lid in ons eigen Kwartaalblad Tussen de noten van de 14e 
september in de Efteling met de daarbij horende cijfers die zij daar behaalde op dit Festival op een ook 
bijzonder plaats.  
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In de week van 20 september begint het Scholenproject en wordt uitgesmeerd over 2 weken op 5 basisscholen. 
Met alles wat ermee kan aan instrumenten en manschappen gaat mee en krijgt een plaatsje in de lokalen. Alle 
instrumenten krijgen een beurt en er wordt over gepraat in welke groep het instrument hoort enz.  Op 5 
oktober wordt er in de Schans een middag gehouden voor kinderen en hun ouders waar nogmaals het 
instrumentarium voorbijkomt. Daar speelt ook het leerlingenorkest en waar de kinderen op zelfgemaakte 
instrumenten mee kunnen doen. Aan het einde kunnen kinderen zich inschrijven om de AMV  
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(Algemeen Muziek Vorming) te gaan volgen bij  
UDI waarna een instrument kan worden gekozen  
om op te gaan blazen of trommelen. 
In de loop van oktober wordt er bij de scholen  
geëvalueerd en de reacties waren lovend voor  
het team van UDI die dit heeft gedaan. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zonder verder details gaan de drumband en majorettes op28 september naar het Druma festival te Zierikzee. 
Dit sfeervolle plaatsje staat altijd gerant voor een gezellig en goed georganiseerd festival waar de UDI-onderdeel 
graag naartoe gaan, zo ook dit jaar. 
 

Zaterdag 5 oktober is het in de Nieuwe Schans een drukte van jawel omdat daar de afsluiting is van het 
Scholenproject wat in september veel heeft gebracht maar ook veel inzet heeft gekost dit te doen. Het verslag 
en de foto’s van deze drukke weken zeggen genoeg van iets waar UDI trots op mag zijn! 
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Het Leerlingeorkest op het podium bij de afsluitende middag van het  
Scholenproject 



“In 12 maanden naar 4 februari 2024, 125-jarig bestaan UDI”. 

Pagina 88 van 93 
Avdm 

 
Eind oktober is er met de beheerder van de Nieuwe Schans en overleg waar we ons ongenoegen over een 
koude en vieze Schans na een verzonden brief bijpraten. Alle onderdelen die gebruikmaken van de Schans 
ervaren een niet prettige trainingsaccommodatie met zelfs glas op de grond. De beheerder beloofd beterschap 
en geeft aan dat de kachel oud is en moeilijk aan onderdelen te komen zijn en het probleem eigenlijk bij de 
gemeente ligt. Wij huren van de beheerder dus geven we aan dat we dit niet pikken en dat we geen huur 
betalen voor een koude ruimte.  
Intussen is de werkgroep waarin ik zitting had opgeheven en dit traject gereed, de brief aan de huurders die wij 
toen vertegenwoordigde is genoeg zeggend, wordt vervolgd. 
 

 
Op 9 november is het voor de harmonie het VPR Eilanden festival HaFaBra en voor de Majorettes een festival in 
Wijk en Aalburg. De verslagen vertellen de rest van deze optredens. 
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In de bestuursvergadering van 9 december 2002 lees ik dat Lucienne de Valk na 3 jaar haar ontslag indient als 
dirigent. Het wordt haar niet gemakkelijk gemaakt en de cultuurschok die na Bob Loggen is ontstaan is voor 
haar niet gemakkelijk gevallen. Al met al een vervelende situatie die voor beide partijen niet gemakkelijk is 
gebleken en waar zij nu de wrangen vruchten van moet plukken. Maar ook voor UDI is het een niet gemakkelijk 
periode geweest. Het zoeken en vinden naar de juiste balans is uiteindelijk niet gelukt en het resultaat is 
weggelopen leden en een vertrekkende dirigent. Op de 10e december wordt het slechte nieuws op de bok 
verteld! 
 

Vrijdagavond 13 december is daar de afsluiting voor het einde van het jaar van de leerlingenopleiding in een 
goed gevulde Schans.  
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Dit affiche was het laatste openbare  
optreden voor Lucienne de Valk als  
dirigent van UDI.  
Met gemengde gevoelens sluiten 
we dit vervelende hoofdstuk af. 
 
De dinsdag daarvoor wordt bij   
het leerlingenorkest met dezelfde 
gevoelens afscheid genomen van  
Lucienne die voor de opleiding de 
geknipte persoonlijkheid was. 
De verschillende scholenprojecten en 
andere activiteiten voor de opleiding 
waren altijd muzikale feestjes  
waarbij stil gestaan werd. 
 

 
Lucienne wordt namens de leerlingen bedankt 
door Sylvia van der Meer. 

 
 
 
 
 
 
 
Het Kerstconcert was een waardig 
afscheidsconcert waarvan op de  
volgende pagina het verslag. 
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Maandag 23 december, of hij erop had gewacht na het kerstconcert,  
krijgen we in de morgen het toch nog het onverwachte en  
onvermijdelijke bericht dat Gerrit Lievaart is overleden.  
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Buiten deze In Memoriam ook een klein stukje uit mijn speech bij de uitvaart van Gerrit. Persoonlijk deed het 
mij nogal wat. Ik had jaren naast hem gezeten en ook allerlei dinge met hem gedaan binnen en buiten UDI, 
om dit en zijn bijzondere betrokkenheid en dingen die hij deed dit kleine stukje tekst; 
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Slot woord: 
 
Met deze droevige laatste berichten van 2002 eindig ik dit stuk historie van UDI. Net geen 10 jaar maar het was 
na onze bijzondere wandeling een behoorlijke opgave dit gedeelte van UDI te beschrijven. Niet de inhoud maar 
wel om je na een totale leegte na zo’n bijzondere wandeling je weer totaal te focussen op familie, werk en dan 
ook deze door mij zelf opgelegde historische beschrijving van UDI.  
Het maakt ook veel los deze periode omdat er nogal wat gebeurt en gepasseerd is maar dat hebben jullie beslist 
gelezen. Sommige dingen waren weg geappt maar na het lezen en zien van het materiaal wat ik onder mijn 
ogen door heb zien komen voor deze 8 jaar of het gisteren allemaal gebeurd is. Buiten mijn persoonlijke 
gevoelens wel een bijzonder mooie maar ook minder mooie periode van UDI waar veranderingen en de 
tijdgeest voor heel veel lastige beslissingen hebben gezorgd. Welke kant gaat de vereniging op of is zij gegaan 
door vooraf geziene situaties maar ook onverwachte dingen die niet waren voorzien.  
Hoe dan ook, er is veel gebeurd en de club bestaat meer als 100 jaar en hebben het eeuwfeest gevierd met alles 
wat kon.  
Ik hoop dat jullie er weer van hebben genoten, mooie en minder mooie dingen, het is Historie geworden dat 
staat vast! 
 
Met muzikale groet, 
 
Arie van der Meer 

 
 
 


